
Opravujeme ulice a chodníky 

V květnu byla v Jičíně dokončena rekonstrukce 
ul. Máchova u rybníka Kníže. Vznikla zde také 
cyklostezka, která pomůže cyklistům dostat se 
z koupaliště k Cidlině. V létě se začne opravovat 
chodník v ul. 17. listopadu a do začátku turis-
tické sezony bude opraveno podloubí u někte-
rých domů na Valdštejnově náměstí. Letos na 
podzim se bude ještě rekonstruovat chodník 
v ul. Českých bratří. V příštím roce se počítá  
i s dalšími ulicemi. O jaké ulice půjde, o tom roz-
hodne zastupitelstvo. 

Jičínské školky nemají místo 
pro 51 dětí

Situace v mateřských školkách není letos opět 
příznivá. Přestože se v MŠ J. Š. Kubína vloni  
otevřela nová třída pro 28 dětí, pro 51 dětí kapa-
city v dalších školkách nezbyly. Do jičínských 
mateřských škol se letos hlásilo 219 dětí, přijato 
jich však bylo pouze 168. Děti, které nejsou 
přímo z Jičína, byly přijaty pouze dvě. Město  
chce situaci vyřešit stavbou nové školky na 
Větrově, která nabídne místo pro asi 100 dětí. 
Otevřena však bude až na jaře 2015. 
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Městský úřad nabízí bezplatné 
počítačové školení pro seniory

Organizace Chráněná ICT pracoviště Deep 
bude na Městském úřadě pořádat školení pro 
seniory v oblasti internetu a užívání počítače 
s názvem „Senioři komunikují“. Školení bude 
probíhat od 8. - 12. července 2013 vždy 
od 9:00 - 12:00 hodin. Školení je určeno 
pouze pro 10 přihlášených seniorů a je 
zcela zdarma. Přihlášky je možné posílat 
do konce června.  
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Jičínské domácnosti mohou soutěžit
o levnější elektřinu a plyn v elektronické aukci

V půlce června proběhne druhá etapa stěhování Městského úřadu

Jak je důležité, když se klade důraz na 
práci s mládeží, dokazují jičínští házenkáři. 
Již pěknou řádku let spoléhají na své 
mládežnické trenéry, snaží se neustále 
doplňovat své seniorské týmy vlastními 
odchovanci. O tom, že se to vyplácí, svědčí 
řada dorosteneckých nebo žákovských 
titulů Mistr České republiky. K těmto 
zlatým oceněním přibyl i titul nejcennější, 
titul Mistr ČR v házené mezi dospělými. 
Podíváme-li se na mistrovskou sestavu, 
vidíme, že prakticky všichni hráči prošli 
jičínskými žákovskými či dorosteneckými 
kategoriemi, prostě jsou „domácí“, jsou 
Jičíňáci. Získávat nové a nové tváře pro 
sportování není jednoduché. To vědí 
nejenom házenkáři. V jičínském klubu 
se snaží řešit vždy na prvním místě 
mládežnické týmy, vědí, že to je to 

zásadní, nejdůležitější. Jak v minulosti, tak 
v současnosti zde pracuje tým zkušených 
trenérů, který má bohaté zkušenosti s 
prací s mládeží. Letní či zimní soustředění, 
pravidelná tréninková činnost, společné 
akce s rodiči, řada mistrovských utkání 
nebo turnajová klání po celé republice 
i v zahraničí. To vše mohou nabídnout 
adeptům házené, a také nabízejí. Spousta 
vlastního volného času, který trenéři 
obětují ve prospěch házené, se ale 
vyplácí. Jičínská házenkářská bašta patří 
mezi nejsilnější a nejúspěšnější v České 
republice. Že každá legrace něco stojí je 
jasné. Jičínští shánějí prostředky po celém 
okolí. Přispívají i rodiče. Ale nemalou 
měrou se podílí na úspěších i podpora 
města a jeho organizací. Grantová politika 
města se ukázala jako obrovský stimul pro 
všechny oddíly, které se zabývají prací s 
mládeží. V současné nelehké době plné 
násilí, tlaku počítačových firem a různých 
pochybných lákadel je potěšitelné, že 
se trenéři sportovních oddílů zaměřují 
na mládež, že se snaží o to, aby děti 
sportovaly. Tím aby si vytvářely prostor 
pro kamarádství, společenské návyky, 
pravidelnou činnost. To vše se v životě 
hodí. Vše, co se naučí ve sportu, mohou 
v dalším životě upotřebit. A to je také 
jeden z hlavních důvodů, proč máme 
podporovat sportovní činnost, především 
dětí. V Jičíně, i díky městské podpoře, 
házenkáři ukázali, že to jde.

Miloslav Kůta, HBC Jičín

Práce s mládeží se 
určitě vyplácí

Město nabídne jičínským domácnos-
tem a malým firmám možnost zúčast-
nit se elektronické aukce a snížit si tak 
své náklady na elektřinu a zemní plyn. 
Na Městském úřadě bude společnos-
tí eCENTRE a.s. zřízeno od 24. června 
sběrné místo, kde budou moci občané 
předávat potřebné podklady pro aukci. 
Sběr bude trvat do konce července, sa-
motná aukce proběhne 30. srpna. 
Radní města podpořili akci společnosti 
eCENTRE a.s., která se zabývá elektronic-
kými aukcemi, a která chce jičínským ob-
čanům pomoci ušetřit za energie. Akce 
spočívá ve zprostředkování elektronické 
aukce na nákup elektřiny a zemního ply-
nu, jejímž výsledkem by mělo být sníže-
ní cen energií jičínským domácnostem. 
Soutěžit mohou ale i občané, kteří nejsou 
přímo z Jičína, ale z blízkého okolí. Ke sní-
žení cen by došlo na základě spojení vel-
kého množství odběratelů (domácnosti, 
případně firmy) a společným nákupem 
energií prostřednictvím elektronické auk-
ce. „Finální počet sesbíraných podkladů 
bude do e-Aukční síně výchozí poptáv-
kou, o kterou pak bude soutěžit široké 
portfolio dodavatelů. Zajímavé je, že spo-
jíme veškeré domácnosti do jedné velké 
soutěže, tzn., že soutěž nebude probíhat 
jen pro jičínské domácnosti, ale i domác-
nosti z jiných měst, kterým bude končit 
sběr podkladů obdobně jako v Jičíně“, říká 
Linda Fialová kontaktní osoba partnerské 
společnosti eCENTRE a.s. pro Jičín. „Soutě-

Od 13. – 17. června bude probíhat dru-
há etapa stěhování odborů Městského 
úřadu do nově zrekonstruované bu-
dovy Aris. Do Arisu se bude stěhovat 
odbor sociálních věcí a zdravotnictví 
z  budovy „bývalého okresu“ v  Havlíč-
kově ulici a odbor územního plánová-
ní a rozvoje města ze Žižkova náměstí. 
Dojde ale i k dalším přesunům v rámci 
budovy na Žižkově náměstí. Služby ob-
čanům budou po dobu stěhování do-
časně omezeny. 

Rekonstrukce čtvrtého a pátého patra bu-
dovy Aris byla v květnu dokončena. Začát-
kem června bude ještě budova dovybave-
na nábytkem a od 13. června je plánováno 
stěhování. Do Arisu budou přestěhováni 
zbývající úředníci z  budovy bývalého 
okresu v  ulici Havlíčkova, kde má město 
nájemní smlouvu do konce června. Jedná 
se o Odbor sociálních věcí a zdravotnictví, 
který se přestěhuje do 4. patra Arisu a dvě 
kanceláře bude mít také ve 3. patře. Od-
bor územního plánování a rozvoje města 
se bude stěhovat ze Žižkova náměstí do 
Arisu do 5. patra. Odbor kultury a cestov-
ního ruchu se přestěhuje z Arisu na Žižko-

žit se bude o dodávku energií do domác-
ností na 2 roky,“ dodává Fialová. 
Sběrné místo bude zřízeno na Měst-
ském úřadě na Žižkově náměstí ve Vel-
ké zasedací místnosti od 24. června.  
Společnost eCENTRE bude sbírat podkla-
dy, následně provede analýzu současné-
ho odběru energií u jednotlivých klientů 
(vyúčtování, kopie smluv atd.), a poté 
bude za občany soutěžit o lepší cenu v 
elektronické aukci. Tato služba je pro ob-
čany dobrovolná a bude po celou dobu 
poskytována zcela zdarma. Soutěžit 
mohou jičínské i mimo jičínské domác-
nosti. Po soutěži partnerská společnost 
zprostředkuje také podpis smluv s novým 
dodavatelem energií. „Domácnosti se 
nebudou muset o nic více starat, pouze 
si opět přijdou na kontaktní místo pode-
psat novou smlouvu na základě našeho 
zkontaktování,“ vysvětluje Linda Fialová z 
partnerské společnosti eCENTRE a.s. a do-
dává: „Pokud by vysoutěžená cena nebyla 
pro konkrétní domácnost nižší, než je ta 
stávající, tak nebude smlouva pro klienta 
vůbec připravena, což znamená, že zůsta-
ne u svého stávajícího dodavatele – tuto 
skutečnost klientovi dáme samozřejmě 
také vědět. Pokud bude klient soutěžit 
dodavatele obou komodit (elektřina a 
zemní plyn) a dojde ke snížení ceny pouze 
u jedné komodity, může klient uzavřít jen 
smlouvu na danou komoditu.“ 
Elektronické aukce již proběhly v něko-
lika městech České republiky a v dalších 
právě probíhají. „Výsledky aukcí jsou pro 
domácnosti velmi zajímavé, proto jsme se 

vo náměstí a zaujme kanceláře po územ-
ním plánu v podkroví. Z Havlíčkovy ulice 
se také přestěhuje projektový manažer a 
pracovnice pro krizové řízení, kteří budou 
mít kanceláře na Žižkově náměstí. 
V  budově na Žižkově náměstí také pro-
běhnou drobné přesuny, pracovnice pro 
komunikaci s veřejností bude mít kance-
lář s  interním auditem v přízemí po mat-
rice. Do kanceláří ve druhém patře se po 
odboru územního plánování a rozvoje 
města nastěhuje krizové řízení a bude zde 
provizorní zasedací místnost. Na odboru 
investic zase vznikne po bývalé zasedací 
místnosti nová kancelář pro pracovnici 
pro veřejné zakázky. Touto etapou bude 
přesun Městského úřadu dokončen, opra-
vovat se ale bude ještě do podzimu hlavní 
vchod do Arisu z  ulice 17. listopadu. Do 
jeho zprovoznění bude tedy prozatím 
vchod do budovy C stále ze zadní části 
budovy (průchod pod hlavním vcho-
dem). 

Rekonstrukce budovy Aris začala v  létě 
2012. Zhruba po měsíci vítězná firma Sta-
tus, oznámila, že není schopna dokončit 
rekonstrukci včas. Z tohoto důvodu zastu-

rozhodli nabídnout tuto alternativu také 
jičínským občanům a malým firmám,“ říká 
iniciátor projektu místostarosta Mgr. Petr 
Hamáček. „Například v Říčanech u Prahy, 
kde proběhla první e-aukce na dodava-
tele energií pro občany ve spolupráci s 
vedením města, se podařilo shromáždit 
podklady od 518 domácností v celkové 
hodnotě 27 milionů korun a dosáhnout 
úspory téměř 30 % u zemního plynu a 
16,5 % u elektrické energie,“ představuje 
výsledky podobné aukce Hamáček. „Důle-
žité je ale připomenout, že elektronickou 
aukci nepořádá Město Jičín, ale společ-
nost eCENTRE a.s. My jsme pouze na zá-
kladě zkušeností z jiných měst umožnili 
využít našeho úřadu jako sběrného místa 
a pomůžeme s informováním občanů. 
Doufáme ale, že se společnosti eCENTRE 
podaří pro naše občany vysoutěžit lepší 
podmínky a občané budou se službou 
spokojeni,“ upozorňuje starosta města 
MVDr. Jiří Liška. Samo město dlouhodo-
bě usiluje o maximální transparentnost 
veřejných zakázek a o snižování cen zaká-
zek za pomoci soutěže na elektronických 
aukcích. Tyto aukce elektřiny a zemního 
plynu prostřednictvím Českomoravské 
komoditní burzy Kladno přinesly městu 
úspory skoro již za 4 miliony korun. 
Sběr podkladů pro domácnosti i firmy 
bude probíhat od 24. 6. 2013 do 31. 7. 
2013 na sběrném místě ve Velké zase-
dací místnosti na Městském úřadě na 
adrese Žižkovo náměstí 16, Jičín.
Sběr bude probíhat vždy v pondělí a ve 
středu od 13 - 18 hod. 

pitelé oslovili firmu Staving Valdice, aby 
stavbu v  termínu dokončila. Cena rekon-
strukce budovy C je necelých 22 milionů 
korun s DPH. V budově proběhla komplet-
ní rekonstrukce vnitřních prostor, výměna 
oken a  rekonstrukce topení. Opravena 
byla také střecha. Na přelomu února a 
března proběhla první etapa stěhování, 
kdy se do Arisu přesunula velká část úřed-
níků. Aris nebyl prozatím zateplen, město 
se ale bude snažit získat na zateplení stát-
ní dotaci, aby se snížily provozní náklady 
na topení. Počítá se ale v  příštím roce s 
úpravami okolí budovy, aby zde občané 
mohli bez problému zaparkovat. 

Důvodem stěhování úřadu a rekonstrukce 
Arisu je skutečnost, že Městskému úřadu 
skončila k  30. červnu nájemní smlouva 
s  Finančním úřadem Jičín na kanceláře 
v bývalém „okrese“ v Havlíčkově ulici. Je-
dinou budovou, kterou mělo město ve 
svém vlastnictví pro úředníky k dispozici, 
byla právě budova Aris, o níž v minulosti 
stát rozhodl jako o místu pro státní sprá-
vu. Město koupě Arisu v  roce 2009 stála 
4,5 milionů korun, na zbytek dostalo od 
státu dotaci ve výši 90 %. 

Potřebné podklady: 
•  kopie smlouvy (elektřina/zemní plyn) 
včetně dodatků a všeobecných obchod-
ních podmínek
•  kopie kompletního ročního vyúčtování 
za 12 měsíců (elektřina/zemní plyn)
•  podepsaná smlouva mezi eCENTRE a 
klientem (k dispozici na sběrném místě 
nebo ke stažení na www.mujicin.cz)

Harmonogram akce:
Informační setkání

18.6.2013 od 17 hod. 

Zahájení sběru dat
24. 6. 2013

Ukončení sběru dat
31. 7. 2013

Zpracování analýzy
srpen 2013

Předpokládaný termín pro e-aukci 
na elektřinu a zemní plyn 

pro domácnosti
30. 8. 2013

Předpokládaný termín pro e-aukci 
na elektřinu a zemní plyn pro firmy

konec srpna

Prezentace výsledků
do poloviny září 

Podpisy smluv s novým dodavatelem
od poloviny září

Více informací v přiloženém letáku.

Postup stěhování:

Od čtvrtka 13. června 2013 
do pondělí 17. června 2013 
bude probíhat stěhování Odboru 
sociálních věcí a zdravotnictví z 
Havlíčkovy ulice č. p. 56 a Odboru 
územního plánování a rozvoje 
města ze Žižkova náměstí č. p. 18 
do budovy Aris na adrese 17. lis-
topadu č. p. 16. Současně se také 
přestěhuje z Arisu Odbor kultury 
a cestovního ruchu, který zaujme 
kanceláře po Územním plánu na 
Žižkově náměstí č. p. 18 v podkroví. 
Všechny stěhované odbory bu-
dou mít ve čtvrtek a v pátek 
zavřeno a v pondělí budou fun-
govat v omezeném provozu. 
Prosíme tedy občany, aby pokud 
to bude možné, ponechali vyříze-
ní svých žádostí až po 17. červnu 
2013.

pokračování na str. 4
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AkTuAliTy
Hledal se nejlepší student

Firma MICRORISC opět letos vyhlásila sou-
těž pro studenty středních škol „Nejlepší 
student“. Vloni mohli soutěžit studenti na 
Jičínsku, Královéhradecku a Mladoboleslav-
sku, letos poprvé byla soutěž otevřena pro 
celou republiku. Studenti se mohli přihlásit 
do konce května. MICRORISC s.r.o., která v 
květnu otevřela v průmyslové zóně v Jičíně 
vlastní centrum vývoje a výzkumu, chce jako 
společnost s obrovským inovačním poten-
ciálem ukázat studentům středních škol, že 
stojí za to být dobrým studentem. Nezáleží 
pouze na studijních výsledcích, ale na mno-
hých dalších faktorech a aktivitách studenta. 
Na základě nominací ředitelů či pedagogů 
jednotlivých škol budou v polovině červ-
na vybráni a oceněni tři nejlepší studenti a  
každý získá prémii pět tisíc korun a deset ti-
síc pro svou školu. Více informací o soutěži 
na www.nejlepsistudent.cz.

Jičín chce pořádat konferenci  
Sdružení historických sídel Čech, 

Moravy a Slezska
Rada města doporučila Zastupitelstvu 
schválit záměr přihlásit město Jičín do vý-
běrového řízení na organizování celostátní 
konference Sdružení historických sídel Čech, 
Moravy a Slezska. Konference by byla pořá-
dána v roce 2014 a město by na ni přispělo 
částkou 100 000 Kč. Město Jičín je členem 
sdružení, jehož hlavním posláním je popu-
larizace a propagace významu a souvislostí, 
ale i problémů kulturních dědictví v ČR. Jičín 
už pořádal slavnostní zahájení Dnů evrop-
ského dědictví v roce 2006. Konference by 
se v Jičíně konala vůbec poprvé a Jičín se 
podílel na financování 50 %. Navržené téma 
programu by bylo „Vztah k místu a způsob 
zprostředkování veřejnosti“.

Nový pracovník pro veřejné zakázky 
patří pod odbor investic

Rada města schválila navýšení zaměstnan-
ců Městského úřadu Jičín o jedno pracovní 
místo v oblasti veřejných zakázek. Na pozici 
proběhlo v dubnu výběrové řízení. Obsahem 
práce je zejména administrace veřejných za-
kázek a elektronizace veřejných zakázek pro 
celý Městský úřad a také pro příspěvkové or-
ganizace za pomoci nového software. Pozice 
je zařazena jako oddělení pod odborem in-
vestiční výstavby a údržby města, neboť ten 
realizuje největší počet veřejných zakázek.

Rada města schválila rozdělení grantů 
na kulturní aktivity a cestovní ruch

Granty ve výši 500 000 Kč na kulturní aktivity 
byly Radou města schváleny dle doporučení 
Kulturní komise. Podpořeny tak budou nej-
různější akce a publikační činnost občan-
ských sdružení a organizací, které si o granty 
požádali. Některé organizace dostanou také 
příspěvek na provoz. Bylo možné žádat o 
50 – 70 % z celkových nákladů. Celková po-
žadovaná částka přesáhla 1.4 milionu. Rada 
města navíc mimo granty schválila příspěvek 
12 000 Kč Nadačnímu fondu Jičín-město po-
hádky na akci „S krajánkem za mlýny Jičín-
ska“.  Radou byly také schváleny granty pro 
cestovní ruch v hodnotě cca 200 000 Kč. Zde 
bylo možné žádat o 30 – 80 % celkových ná-
kladů, např. na tvorbu turistických produktů, 
zahraniční spolupráci nebo na rozšíření po-
skytovaných služeb. Mimo granty zde Rada 
navíc doporučila Zastupitelstvu schválit 
finanční příspěvek 55 000 Kč občanskému 
sdružení Baševi na sezónní provoz synagogy. 

Technické služby města Jičína budou 
mít nový zametací vůz

Technické služby získaly dotaci od Státního 
fondu životního prostředí na nákup zameta-
cího vozu ve výši 3 642 000 Kč. Dodavatelem 
zametacího vozu je firma KOBIT s.r.o., která 
podala nejlevnější nabídku na 3 590 000 Kč 
bez DPH (4 344 000 Kč vč. DPH). Rada měs-
ta tedy schválila čerpání částky cca 252 000 
Kč z investičního fondu na dofinancování 
nákupu zametacího stroje a doporučila ZM 
schválit ještě uvolnění zbylé částky 450 000 
Kč z kapitálového fondu města. 

Městští strážníci vyjeli do ulic na kole
Strážníci Městské policie vyjeli s nastávajícím 
letním počasím do ulic na kolech. Městský 
úřad jim pořídil dvě kola a výstroj celkem 
za 40 tisíc korun. Důvodem je úspora po-
honných hmot, ale také lepší dostupnost do 
některých částí města. Strážníci se budou ve 
službě na kolech střídat.

Zápisy do mateřských škol proběhly, nebylo přijato 51 dětí

Dvě základní školy mají nové ředitele, třetí konkurz na ředitele ZŠ Husova byl vypsán

Do jičínských mateřských škol se  
letos hlásilo 219 dětí, přijato jich 
však bylo pouze 168. Na 51 dětí bo-
hužel nezbyly kapacity. Děti, které 
nejsou přímo z Jičína, byly přijaty 
pouze dvě. 
Přestože se vloni na podzim otevřela 
další třída v Mateřské škole J. Š. Kubí-
na, která nabídla místo dalším 28 dě-
tem, nebyly letos kapacity pro umís-
tění všech dětí opět dostatečné. Do 
mateřinek se hlásilo celkem 219 dětí, 
přihlášek bylo ale více – 352, z nichž 
některé byly duplicitní. To znamená, 
že rodiče přihlásili dítě do více školek. 
Z 219 dětí bylo přijato 168 dětí, z toho 
bylo 26 předškoláků, 117 dětí starších 
3 let s trvalým pobytem v Jičíně a pou-
ze 2 děti starší 3 let s trvalým pobytem 
mimo Jičín. Přednost totiž mají dle 
zákona děti v posledním roce před 
nástupem k povinné školní docházce 
(do základní školy) a děti s trvalým 

Noví ředitelé nastoupí v srpnu 
na ZŠ a MŠ 17. listopadu a na ZŠ 
Poděbradova. Do funkcí je potvrdila 
Rada města na doporučení konkurzní 
komise. Nové konkurzní řízení je 
vypsáno také na ZŠ Husova, kde byl 
ke konci února ředitel odvolán.
Rada města jmenovala novináře 
PaedDr. Ivana Truhličku ředitelem 
Základní školy a mateřské školy 17. 
listopadu 109. Do své funkce nastoupí 
od 1. 8. 2013 na období 6 let. Základní 
škola Poděbradova 18 má také nově 
jmenovanou ředitelku, stala se jí 
současná učitelka na škole paní Mgr. 
Michaela Štálová. Na místo ředitelky 
nastoupí také od 1. 8. 2013 na období 6 

pobytem ve městě Jičín. Děti jsou zpra-
vidla přijímány od 3 let věku, ale zále-
ží na kapacitě školky. Děti mladší 3 let 
s trvalým pobytem v Jičíně, narozené 
do konce prosince 2010, byly přijímány 
také, a to v počtu 23 dětí. Děti mladší 3 
let s trvalým pobytem v Jičíně i mimo Ji-
čín, narozené od ledna 2011, nebyly při-
jaty bohužel žádné. Na 27 dětí žijících 
v Jičíně, ale mladších 3 let, už bohužel 
kapacity také nestačily. 
„Nepřijato bylo sice 51 dětí, ale ve 
skutečnosti by to bylo mnohem více, 
odhadem mezi 80 až 90 dětmi, pro-
tože mnoho mimojičínských rodičů k 
zápisům raději ani nešlo. Již předtím 
byli na dotaz upozorňováni, že šance 
na umístění dítěte jsou bohužel velmi 
malé,“ říká k výsledkům zápisů vedou-
cí odboru školství Ing. Miroslav Kazda. 
Pro město je tedy zvýšení kapacit v 
mateřských školách prioritou. „V září 
by měla začít výstavba nové mateřské 

let. Současní ředitelé těchto základních 
škol odcházejí totiž do penze. 
Konkurzní řízení proběhlo dne 22. 4. 
2013 a dostavili se na něj všichni pozvaní 
uchazeči (u ZŠ a MŠ 17. listopadu bylo 
celkem 6 uchazečů a u ZŠ Poděbradova 
celkem 9 uchazečů). Každý uchazeč 
nejprve představil svoji koncepci, a 
poté jim byly členy komise kladeny 
otázky. V případě ZŠ a MŠ 17. listopadu 
splňovali všichni uchazeči předpoklady 
k výkonu funkce, u ZŠ Poděbradova 
byl jeden z uchazečů vyhodnocen jako 
nevhodný k výkonu funkce. Každý člen 
komise sestavil vlastní pořadí uchazečů, 
předseda komise pak provedl celkové 
vyhodnocení a určil výsledné pořadí 

školky na Větrově, která nabídne další 
čtyři třídy, celkem tedy místo pro cca 
100 dětí. Současná školka na Větrově  
zůstane v případě potřeby také na-
dále otevřená, abychom pokryli  
poptávku a umístili třeba i mimo-
jičínské děti,“ uvádí místostarosta 
města Mgr. Petr Hamáček. S otevře-
ním školky se počítá až na jaře 2015. 
„Výstavba nové mateřské školy na Vě-
trově je plně oprávněná. Ani v příštím 
roce neočekáváme výrazné snížení  
poptávky po volných místech v MŠ v 
Jičíně,“ upozorňuje na nutnost otevře-
ní dalších tříd Kazda. Odbor školství, 
mládeže a tělovýchovy řeší nedosta-
tek míst ve školkách již dlouhodobě. 
V současné době je celková kapacita 
na všech pěti jičínských školkách 585 
míst. Ve všech školkách jsou povoleny 
výjimky z maximálního počtu dětí ve 
třídě, tedy nad rámec vyhlášky.

-MD-

uchazečů s doporučením pro Radu. 
Současně Rada města také schválila 
vyhlášení konkursního řízení na 
obsazení místa ředitele/ky Základní 
školy, Husova 170. Ředitel Mgr. Jindřich 
Tryzna byl Radou města odvolán z 
funkce k 28. 2. 2013. Město Jičín nyní 
musí jako zřizovatel jmenované školy 
sestavit konkursní komisi ze zástupců 
Krajského úřadu Královéhradeckého 
kraje, České školní inspekce, Základní 
školy Husova a školské rady. Nástup 
nového ředitele je předpokládán na 
začátku školního roku.

-MD-

uNiVERZiTNÍ 
STuDiuM - 

Konzultační středisko v Jičíně 
Přijímání přihlášek do studijního oboru 

Veřejná správa a regionální rozvoj 
Provozně ekonomická fakulta Čes-
ké zemědělské univerzity v Praze 
stále přijímá studenty do studijní-
ho oboru Veřejná správa a regio-
nální rozvoj v obou programech 
– bakalářském i magisterském pro 
akademický rok 2013/2014. Ab-
solventi tříletého bakalářského 
programu získávají titul bakalář 
(Bc.) a absolventi dvouletého ma-
gisterského programu titul inženýr 
(Ing.). Posluchači jsou přijímáni 
bez přijímacích zkoušek. Přihlášky 
je možno podávat do 20. 8. 2013. 
Studium probíhá od poloviny září 
kombinovanou (dálkovou) formou 
(přednášky, konzultace) přímo v Ji-
číně jednou za čtrnáct dní v pátek a 
v sobotu. Pro výuku jsou využívány 
univerzitní učebny v objektu Vald-
štejnského zámku a Základní školy 
17. listopadu. V Jičíně studuje přes 
200 studentů z celé České republi-
ky. Bližší informace o způsobu při-
hlášení se ke studiu a univerzitním 
vzdělávání v Jičíně jsou k dispozici 
na internetových stránkách 
www.studiumvjicine.cz
nebo http://vs.jicin.cz/. 
Pro další informace můžete volat 
na telefonní čísla 493 524 767, 493 
545 200 a 737 273 586. 

Ing. Miroslav Kazda
vedoucí odboru školství, mládeže 

a tělovýchovy

Město poprvé soutěžilo plyn na burze, 
uspoří 2 miliony

Krok za krokem na městském webu 

katastrální úřad Jičín 
informuje

Město Jičín nakupovalo letos poprvé 
plyn na komoditní burze. Aukce pro 
období červenec 2013 až konec roku 
2014 ušetří městu cca 2 miliony korun. 
Dodavatelem plynu se stala firma E. ON 
Energie a.s. České Budějovice, která 
nabídla cenu až o 32 % nižší, než byla 
cena původní. Znovu se soutěžila také 
elektrická energie, kdy se podařilo do-
sáhnout dalších stotisícových úspor. 
Soutěžilo se o nákup plynu pro Městský 
úřad včetně všech čtrnácti příspěvko-
vých organizací. Celkový odběr je ročně 
cca 4000 MWh a dosud město platilo až 
1066 Kč za MWh. „Nově vysoutěžená cena 
pro všechna odběrná místa je 733 Kč za 
MWh. Konečná úspora pro město je tedy 
přibližně 2 miliony korun. K tomu je navíc 
potřeba připočítat i další úsporu, která 
vzniká nižší platbou DPH,“ říká místosta-
rosta města Mgr. Petr Hamáček. Na Čes-
komoravské komoditní burze Kladno byla 
min. vyvolávací cena stanovena na 800 Kč 
za MWh. Aukce trvala přibližně 1 hodinu, 
kdy soutěžící firmy postupně snižovaly 
nabídkovou cenu. Po celou dobu bylo při-

Začátkem roku byly spuštěny webové 
stránky Městského úřadu, které mají 
nový design a pro občany by měly 
být srozumitelnější a uživatelsky pří-
jemnější. Někdy se ale může stát, že si 
nevíte rady, kde jaký dokument či in-
formaci najdete. Proto zavádíme tuto 
rubriku, abychom vás krok za krokem 
navedli ke správné informaci.
Titulní strana
Při otevření www.mujicin.cz najdete 
uprostřed strany zpravodajské informa-
ce o tom, co se děje ve městě - složka 
Aktuálně. Pokud se chcete podívat na 
Úřední desku, překliknete v modré liště 
Z úřední desky. Hlavní stránka je rozdě-
lena na tři části – horní hlavní menu, pra-
vé a levé menu. Hlavní menu je rozdě-
leno na čtyři oblasti. V pravém a levém 
menu jsou odkazy na ty nejdůležitější 
informace, které Vás můžou zajímat. 

Mezi dlouhodobé úkoly Katastrálního 
úřadu přibližně do poloviny roku 2017 
patří splnění digitalizace katastrální 
mapy dosud vedené v  grafické podo-
bě. Z 240 katastrálních území, která 
jsou v územní působnosti Katastrálního 
pracoviště Jičín, jich je k dnešnímu dni 
digitalizováno 161. Po skončení digi-
talizace již nebudou pozemky vedeny 
ve zjednodušené evidenci, dojde tak 
ke sjednocení evidence pozemků a pro 
veřejnost k  výraznému zpřehlednění 
katastru nemovitostí. Ke konci května 
2013 proběhla obnova operátu v násle-
dujících katastrálních územních: Rad-
kyně, Vrbice nad Cidlinou, Přibyslav u 
Nové Paky, Tužín, Karlov u Roškopova, 
Studénka u Nové Paky, Pustá Proseč, 
Brdo, Choteč, Dolní Rokytňany, Horní 
Rokytňany, Štikov, Budčeves, Nečas, Ve-
liš (pouze na části k.ú.), Bačálky, Valdov, 
Kumburký Újezd. Pozemky dosud vede-
né ve zjednodušené evidenci, byly ob-
novou převedeny na pozemky nynější-
ho katastru nemovitostí, respektive byly 
označeny novými parcelními čísly a pod 
těmito čísly jsou nyní vedeny jak v ma-
pách, tak i v  souboru popisných infor-
mací. Vlastníkům takových pozemků 
z  této změny zároveň vyplývá nově 
také daňová povinnost, tzn. nutnost 
podat do konce ledna následujícího 
roku (v tomto případě do 31. 1. 2014) 
daňové přiznání k dani z nemovitosti 
na každý pozemek, který byl přečís-
lován, popř. u něj byla obnovou změ-
něna výměra.  
Do konce roku 2013 je pak plánována 
obnova operátu ještě v  katastrálních 

hazování anonymní, nebylo tedy známo, 
jaká firma kolik přihazuje. Vítěze se město 
dozvědělo až druhý den. Smlouvy s doda-
vatelem budou uzavřeny od 1. července 
2013 do konce roku 2014. Původním do-
davatelem byla firma RWE, se kterou byly 
smlouvy vypovězeny. Město také znovu 
soutěžilo dodávku elektrické energie, pro-
tože ceny šly oproti loňsku opět dolů. „Za 
rok 2012/2013 jsme ušetřili na elektrické 
energii 600 tisíc korun a v roce 2013/2014 
ušetříme dalších cca 400 tisíc. To už oproti 
roku 2011 dělá celý 1 milion. Celkově tak 
díky burze město ušetří za plyn a elek-
třinu asi 3 miliony korun,“ představuje  
výsledky soutěže místostarosta Hamáček. 
Rada schválila využít pro soutěž na nákup 
elektrické energie výhodných podmínek 
tzv. opce se společností FIN-servis, a.s.  
z Kladna, která už pro město soutěžila  
vloni. S touto společností také schválila  
novou smlouvu na nákup plynu. Celkové 
náklady na oba nákupy jsou v letošním  
roce 151 000 s DPH. 

-MD-

Informace krok za krokem
•   Zápisy z Rady města nebo Zastupi-
telstva (komisí) 
Hl. strana/levé menu/Chci se dozvědět 
nebo Hl. strana/pravé menu/Zápisy 
Rady města/další
Víte, že… zápisy ze Zastupitelstva zde 
jsou také ke stažení ve zvukové podobě?
•   Fronta žadatelů na odborech
Hl. strana/hlavní menu nahoře - Městský 
úřad/Odbory a oddělení/Fronta žada-
telů na odborech dopravy a správních  
agendách
Víte, že… když si jdete pro občanku, pas,  
řidičák nebo na matriku, můžete si na 
odboru vzít pořadový lístek a online zde 
sledovat, v jaké pořadí jste?
Příště rozeberme hlavní menu. Dozví-
te se jeho logickou strukturu a co zde  
najdete za informace.

-MD-

územích: Pařezská Lhota, Kacákova 
Lhota, Stav, Třtěnice, Střevač, Krsmol, 
Zelenecká Lhota, Úbislavice, Osenice, 
Česká Proseč, Bašnice, Bukvice (pouze 
na části k. ú.), Brodek a Dětenice.    
Pokud jde o řízení o povolení vkladu 
práv do katastru nemovitostí, zavedla 
ke dni 1. 1. 2013 novela zákona o zá-
pisech vlastnických a jiných práv do 
katastru nemovitostí (č. 265/1992 Sb.) 
provedená zákonem č. 349/2011 Sb. 
povinnost podávat návrh na zaháje-
ní řízení o povolení vkladu práv do 
katastru nemovitostí na stanoveném 
formuláři. Vzor formuláře je dán vy-
hláškou č. 401/2011 Sb. Pro veřejnost 
jsou formuláře návrhu na vklad do-
stupné na adrese http://nv.cuzk.cz 
a vyplnit je lze pomocí interaktivní 
aplikace. 
V  letošním roce se stalo veřejností sle-
dovanou akcí vydávání podkladů k cír-
kevním restitucím. K dnešnímu dni vy-
hotovilo Katastrální pracoviště Jičín 27 
objednávek oprávněných osob, mezi 
kterými převažuje Biskupství králové-
hradecké. Jsou vyhotovovány výpisy 
z  pozemkových knih, kopie listin, na 
základě kterých byl nemovitý majetek 
církví převeden do vlastnictví státu. 
Český úřad zeměměřický a katastrální 
připravil webovou aplikaci, na jejímž 
základě si oprávněné osoby mohou vy-
hledávat nemovitosti vlastními silami. 
Katastrální pracoviště řeší pouze nejas-
né podklady.

27.5.2013 
Ing. Pavel Řehák, 

ředitel Katastrálního pracoviště Jičín

Zastupitelstvo města Jičína: 
19. 6. 2013
18. 9. 2013
30. 10. 2013
11. 12. 2013

Rada města Jičína: 
26. 6. 2013
24. 7. 2013
21. 8. 2013
4. 9. 2013 a vždy každých 14 dní ve středu

Termíny jednání Zastupitelstva a Rady města
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  Jičínský zpravodaj

O T E V Ř E N Á   R A D N I C E

Vážení spoluobčané, chci Vás sezná-
mit s úkoly, které plnila a plní Městské 
policie Jičín. 

Nejdříve chci vyhodnotit činnost 
strážníků Městské policie Jičín od února 
do května 2013. V tomto období stráž-
níci městské policie mimo jiné prováděli 
kontroly dětských hřišť se zaměřením na 
pořádek na dětských hřištích i v jejich 
blízkém okolí. Kontroly byly zaměřeny i na 
funkčnost, vybavení a hlavně na bezpeč-
nost dětí, pro které jsou tato hřiště určena 
(ostré předměty, střepy, injekční stříkačky, 
psí exkrementy atd.). Pracovníci technic-
kých služeb vyměnili písek na všech pís-
kovištích v našem městě. Větší pozornost 
strážníci městské policie v tomto období 
zaměřují na náměstí a přilehlé ulice a 
hlavně na pěší zónu se zaměřením na 
omezení provozu v odpoledních hodinách. 
Strážníci dlouhodobě kontrolují zastavení a 
stání na místech, kde je to zakázáno (chod-
níky, přechody, zastávky autobusů, křižo-
vatky atd.). Stálá pozornost je věnována 
kouření a popíjení alkoholických nápojů na 
veřejnosti, kde je to zakázáno a samozřejmě 
velkou pozornost věnujeme i naší mládeži. 
V zámecké zahradě byla a je prováděna 
kontrola i na dodržování zákazu vstupu 
psů, zákazu vjezdu cyklistů, zákazu kouření 
a pití alkoholických nápojů, kromě vyhraze-
ných míst. Cílem městské policie je vytvořit 
v zámecké zahradě oázu klidu a odpočinku. 
V zámecké zahradě je i zahradní jezírko, 
které má sloužit občanům a návštěvníkům 
našeho města a má sloužit pouze k osvě-
žení nohou, k opláchnutí rukou, či obli-
čeje. Hlavním úkolem strážníků v zámecké 
zahradě je zajistit, aby se zde návštěvníci 
navzájem neobtěžovali hlukem a aby si 
někteří nepletli zahradní jezírko s kou-
palištěm. V žádném případě by nemělo 
jezírko sloužit k hygieně celého těla, praní 
prádla, či potápění. Domnívám se, že 
naši občané a návštěvníci našeho města 
budou do zámecké zahrady chodit rádi  
a odpočívat v ní.

I nadále budou probíhat kontroly restau-
račních zařízení a heren, kontroly parků, 
stadionu a hřišť. Při kontrolách se budou 
strážníci zaměřovat více na naši mládež, aby 
nepožívala alkohol a neničila občanskou 
vybavenost města, dopravní značky, popel-
nice a nerušila ostatní spoluobčany hlukem 
a nepořádkem. Kontroly se zaměří hlavně na 
noční hodiny a hlavně do ulic Ruská, Deni-
sova, Fügnerova, ale i na sídliště Na Jihu, Přá-
telství, U Stadionu, nám. V. Čtvrtka, U Trati a 
Lidické náměstí. 

Hlídka Městské policie Jičín se za příz-
nivého počasí bude pohybovat po městě i 
na nových kolech. K cyklistickým hlídkám 
se přistoupilo z důvodu daleko většího a i 
levnějšího pokrytí celého města. Cyklistické 
hlídky se dostanou i do prostorů, kde se slu-
žební vozidlo jen těžko dostává (lesoparky, 
zahrádky atd.). Cyklistické hlídky mají své 
stanovené trasy a i své úkoly. 

K pultu centrální ochrany (PCO), který je 
umístěn na pracovišti městské policie se při-
pojují další a další objekty města. V současné 
době je připojeno na PCO 19 objektů.     

Strážníci více kontrolují páteční a 
sobotní trhy v našem městě po stránce 
dodržování tržního řádu a také po stránce 
dodržování zastavené plochy pro jednotlivé 
stánky. 

Již v měsíci únoru proběhla jednání s 
podnikateli a majiteli domů na náměstí se 
zaměřením na změnu vyhlášky o veřejném 
pořádku – vystavování zboží. Cílem tohoto 
jednání bylo také navázat úzkou spolupráci 
v řešení některých otázek týkajících se právě 
náměstí. Na jednání byli zvoleni zástupci 
podnikatelů a majitelů domů, kteří jednají 
a budou jednat jejich jménem i nadále. Je 
to podle mého názoru nový pohled na tuto 
problematiku. V měsíci červnu proběhne 
obdobné jednání i s podnikateli a majiteli 
domů i v oblasti pěší zóny, které se zaměří na 
řešení problémů zase v této oblasti.

Od začátku roku bylo přivezeno do 
Záchytné stanice Zebín 39 psů a v sou-
časné době je v záchytné stanici 14 psů. 

Zprávy z Městské policie Jičín Miroslav Matějka DiS. 
(Strana práv občanů Zemanovci)
SPOZ podporuje volnější parkování 
nejen v létě (poslouží i turistům), ale 
po celý rok!!! Tak jako liberálnější par-
kování, dlouho zcela marně požadu-
jeme rozšíření úředních hodin radnice, 
neboť občané za své daně nemají co  
nedůstojně čekat za přepážkami na vyří-
zení své záležitosti jako frontu v zelenině 
na mandarinky v době totality!!! Konec-
konců, parkování i třeba zdarma, bude 
výpadek pro městský rozpočet zcela 
symbolický, v porovnání s tím, jak poli-
tické elity města pozastavily prosperitu 
Jičína, pohrdly jeho živnostníky, pod-
nikateli, zaměstnanci, studenty, lidmi z 
kultury, když nenávratně odmítly něko-
likasetmilionové dotace na podporu 
podnikání, školství a kultury skrze revi-
talizovanou památku Jezuitské koleje!

Mgr. luděk Havel (Sdružení pro Jičín)
O způsobu a rozsahu parkování na Vald-
štejnově náměstí se vedou dlouhá léta 
spory mezi zastánci historického rázu 
(minimum aut) a turistického ruchu (co 
nejvíce aut). Je jasné, že výsledkem musí 
být kompromis. Myslím si, že současný 
rozsah parkování je tím kompromisem 
a neměl by se v průběhu roku měnit. 
Zlepšit by se mělo pouze značení a 
organizace parkování. Zároveň bychom 
měli vybudovat odstavná parkoviště v 
blízkosti centra.

MuDr. Petr lisý (VV)
Otázka je poněkud nešťastně polo-
žena. Pod pojmem „volnější podmínky“ 
si každý může představit něco jiného. 
Pokud to znamená určité navýšení 
počtu parkovacích míst na Valdštejnově 
náměstí během letních měsíců, jsem 
pro. Návštěvníci našeho města by to 
jistě uvítali.

V této rubrice najdete odpovědi Vašich zastupitelů na zajímavá a disku-
tovaná témata v Jičíně. každé číslo se zeptáme zástupců jednotlivých 
stran a seskupení na jejich názor na dané téma a zeptáme se také jednoho 
náhodně vybraného občana. každá strana či seskupení si vždy vybere 
pouze jednoho zástupce, který na dotaz odpoví. Odpověď musí být 
stručná a výstižná. Názory jsou také zveřejněny na webových stránkách 
města v rubrice Názory zastupitelů. 

Aktuální téma: Parkování v centru Jičína 
Chcete, aby byly v letní sezóně volnější podmínky pro parkování  
na Valdštejnově náměstí?

Mgr. Vlastislav Matucha 
(Volba pro město)
Většina automobilistů žije v přesvěd-
čení, že musí zaparkovat přesně v místě 
pobytu. Pro ty, kteří chtějí využívat tento 
komfort jsou zřizována placená par-
koviště v centru města (Valdštejnovo 
nám., Nám. Svobody a přilehlé ulice). 
Těm, kterým nevadí několik desítek či 
stovek metrů chůze slouží neplacená 
parkoviště mimo centrum. Zejména 
v  době dovolených parkují řidiči tam, 
kde nemají, (mimo vymezenou plochu 
na Valdštejnově nám., v ul. Čelakov-
ského), což narušuje vzhled turisty 
hojně navštěvovaného centra města. 
Protože byla rozšířena parkovací plocha 
u zimního stadionu, není důvod tolero-
vat porušování předpisů.

Josef Dvořák (ČSSD)
Jsme pro zachování současného stavu, 
jak z hlediska organizace parkovacích 
míst na levé a pravé straně náměstí, tak 
z hlediska financí. V letním období, kdy 
do města přijíždějí turisté a centrum se 
plní auty, je vždy možnost po domluvě 
s Městskou policií podmínky dočasně 
uvolnit. 

Názor občana

Vojtěch Zemánek
Já bych ty podmínky parkování uvolnil, 
sami mnohdy vidíte, že si lidé někdy 
parkují, jak chtějí. Proč se nemůže parko-
vat třeba před zámkem, vždyť tam i dnes 
auta někdy stojí?! Jsem pro, aby zde 
byl alespoň přes léto člověk, který by 
řidičům ukazoval, kde mohou parkovat, 
protože z té cedule, která je v Palackého 
ulici, to někdy není jasné. Řidiči taky 
někdy úplně zablokují výjezd ostatním 
autům, které stojí uprostřed. 

Názory zastupitelů

MŠ J.Š. kubína
Ředitelka: Monika Vitvarová
Kontakt: 493 532 038
email: vitvarova@msjsk.cz
Webové stránky: www.msjsk.jicin.cz
Sídlo organizace: J. Š. Kubína 465,
506 01, Jičín

Paní ředitelko, můžete nám prosím před-
stavit Vaši mateřskou školu?
Naše mateřská škola se nachází v klidné 
lokalitě vilové zástavby, nedaleko řeky 
Cidliny a rybníka Kníže. Je umístěna 
stranou od městského hluku a hlavní 
dopravní tepny, což nám umožňuje pod-
nikat delší procházky do přilehlého okolí 
a přírody. Škola je obklopena velkou 
zahradou. V přední části máme okrasnou 
výsadbu. Zbývající prostor vyplňují pís-
koviště, dřevěné hrací prvky, domečky 
s hračkami, kolotoče, skluzavky. Vydláž-
děná část zahrady – terasa slouží dětem k 
jízdě na koloběžkách, sportovním, výtvar-
ným a jiným aktivitám. Pod velkými koru-
nami stromů si mohou děti spokojeně 
hrát i za horkých letních dnů. 
Výchovně vzdělávací proces dětem zajiš-
ťuje 9 odborných pedagogických pracov-
nic. O technický chod MŠ se stará škol-
nice. Čistotu a pořádek mají na starosti 2 
uklízečky a v kuchyni dětem výborně vaří 
2 kuchařky. Veškeré podrobné a aktuální 
informace naleznete na webu naší MŠ: 
www.msjsk.jicin.cz, který je průběžně 
doplňován o nové zprávy a fotografie z 
našich akcí.

Kolik do Vaší školy chodí nyní dětí? 
Naše škola je pětitřídní. Kapacita školy 
činí 123 dětí a je plně naplněna. Převážná 
většina jsou děti s trvalým pobytem v 
Jičíně ve věku od 3 do 7 let. 

Jaký je běžný den dítěte ve vaší škole?
Vzdělávání v MŠ se uskutečňuje podle 
vzdělávacího programu s názvem: „Od 
podzimu až do léta, poznáváme krásy 
světa“, který jsme vytvářely společně 
s učitelkami v souladu s Rámcovým 
vzdělávacím programem pro před-
školní vzdělávání. Myšlenka našeho 
školního vzdělávacího programu se 
odráží od koloběhu přírody, roku, stří-
dání ročních období a všech tradičních 

svátků a událostí, které patří k životu. 
A teď něco k provozu školy. Otevíráme od 
6,30 hod a otevřeno je až do 16,15 hod. 
Ráno se všechny děti schází vždy v jedné 
třídě, odkud se postupně dle příchodu 
svých učitelek rozdělují do svých tříd. 
Zde probíhají ranní činnosti, které bývají 
převážně výtvarného charakteru. Poté 
následuje svačina. Po ní začínáme každý 
den řízenou činnost s dětmi tradičním 
ranním komunitním kruhem, kde si poví-
dáme o daném tématu týdne a sdělujeme 
si vlastní nové zážitky. Mezi aktivity řízené 
činnosti patří cvičení (využíváme různo-
rodé tělocvičné pomůcky a nářadí, které 
průběžně inovujeme), zpěv, hudebně 
pohybové a smyslové hry, dramatizace a 
relaxace. Děti jsou vhodně motivovány a 
zataženy do děje daným tématem týdne. 
Po ukončení řízené činnosti se většinou 
přesunujeme na zahradu, či procházku. 
Při nepříznivém počasí zůstáváme ve 
školce a čas vyplňujeme pohádkou, indi-
viduální prací s dětmi, pohybovými hrami, 
výtvarnými, či pracovními aktivitami. V 
zimním období chodíme s dětmi jednou 
týdně do sauny, kterou máme v budově 
školy. Další dopoledne trávíme na zimním 
stadionu, kde mají děti možnost absol-
vovat kurz bruslení. Mezi další sportovní 
náplň patří lyžařský a plavecký kurz. Děti, 
které se neúčastní plavání, jezdí se svými 
učitelkami za dechovou rehabilitací a rela-
xací do solné jeskyně. V poledne nezbývá 
nic jiného, než naplnit dětská bříška dob-
rotami z naší kuchyně a uložit je k odpo-
činku. V této době, kdy malé děti spí, jsou 
pro starší a předškolní děti k dispozici 
výběrové kroužky zpěvu, hry na flétnu 
a anglického jazyka, které vedou naše 
paní učitelky. Sborový zpěv každoročně 
prezentujeme na vystoupení, které pořá-
dáme pro rodiče a veřejnost. Sólisté mají 
možnost účasti na pěvecké soutěži Novo-
packý slavíček, kde se každoročně umis-
ťují ve zlatém pásmu. Hru na flétnu před-
školáci svým rodičům předvedou na konci 
školního roku při tradičním „rozloučení“, 
které uskutečňujeme v Porotním sále 
jičínského zámku. Jak probíhají hodiny 
angličtiny hrou, se mohou rodiče podívat 
při ukázkových hodinách. Kolem půl 
druhé, kdy děti vstávají, dostanou svačinu 
a postupně se rozchází zpátky do svých 
domovů. I tato odpolední doba je vypl-

něna nejčastěji výtvarnými činnostmi, 
které děti asi nejvíce baví, ale i různými 
námětovými, didaktickými, pohybovými 
hrami a zpěvem. Příjemné jarní, letní a 
podzimní odpoledne rády společně s 
dětmi trávíme hraním na školní zahradě. 

Vloni se podařilo zrealizovat nástavbu, 
škola se rozšířila o další třídu. Pomohlo 
vám to?
Nástavba nám rozhodně pomohla. 
Hlavní, nejvíce viditelný přínos vnímáme 
v tom, že díky ní máme zrekonstruova-
nou celou pravou část budovy (sociální 
zařízení, nová okna, zateplení, omítka 
atd.). Pomohlo to ale také rodičům, kteří 
se marně snažili v květnu 2012 při zápi-
sech umístit svoje děti a bohužel obdr-
želi rozhodnutí o nepřijetí. Tím, že jsme 
mohli v říjnu otevřít novou třídu pro 28 
dětí, udělali jsme radost hlavně jim. Přála 
bych Vám vidět šťastné výrazy rodičů a 
rozzářené oči dětí. Věřte, že nejhorší věc 
pro mne je, když musím posílat rodičům 
rozhodnutí o nepřijetí, nejraději bych 
je přijala všechny, ale bohužel na to mé 
kompetence nestačí.

Na začátku května proběhly zápisy, 
kolik dětí jste musela odmítnout?
Letošní rok se nijak zvlášť nelišil od těch 
předchozích. Obdržela jsem 62 žádostí o 
přijetí, ale bohužel, mohla jsem uspoko-
jit a přijmout pouhých 35 dětí, z důvodů 
kapacity školy.

Jaké máte plány do budoucna? 
Letos v létě nás čeká rekonstrukce střechy 
na levé části budovy, výměna oken ve 
dvou třídách, výměna osvětlovacích těles. 
V příštím školním roce bych byla moc 
ráda, kdyby se podařila zrealizovat rekon-
strukce sociálního zařízení a umýváren 
ve dvou zbývajících třídách. V ostatních 
třech třídách jsou již nové. Plánů máme 
spoustu, rozhodně se nedá říci, že sedíme 
se založenýma rukama. Rády přijímáme 
nové náměty, výzvy, aktivity, kterými 
bychom zpestřily krásné období dětství 
našim malým svěřencům. Zkrátka, priori-
tou pro nás jsou děti. Snažíme se, aby byly 
usměvavé, veselé a cítily se zde jako doma. 
Tedy šťastně spokojeně a bezpečně.

Děkuji za rozhovor               -MD-

Někteří psi jsou přivezeni i z okolních obcí 
na základě veřejnoprávních smluv, ale za 
tuto službu musí tyto obce městu Jičín 
platit. Chtěl bych touto cestou moc podě-
kovat všem občanům za pomoc v záchytné 
stanici a i za pomoc s venčením psů. Velice 
moc děkuji i za sbírky, které zlepšují život 
pejsků v záchytné stanici. V letošním roce 
jsou plánovány některé opravy v záchytné 
stanici, které směřují k lepšímu pracovnímu 
prostředí a i ke zlepšení života pejsků. Od 
začátku roku bylo odchyceno 233 holubů. 
Odchyt holubů je prováděn pomocí odchy-
tových klecí, které jsou umístěny na někte-
rých střechách městských domů.  

Moc bych si přál, aby řidiči v Jičíně 
dodržovali pravidla silničního provozu a tím 
se zvýšila bezpečnost našich občanů. Celé 
oblasti dopravy se strážníci Městské policie 
Jičín věnují dlouhodobě, a to jak přítom-
ností strážníků na přechodech v ranních 
hodinách, tak i řešením parkování v našem 
městě. Veliké téma v Jičíně je pěší zóna (ul. 
Husova), kde se strážníkům Městské policie 
Jičín v posledních dvou měsících podařilo 
zavést pořádek.   

Velmi si vážím spolupráce občanů, kteří 
městské policii v mnoha ohledech pomá-
hají, jsem moc rád, že je stále méně lho-
stejných občanů našeho města. Vážím si i 
konstruktivní kritiky, která vede ke zlepšení 
celkové situace v našem krásném městě.

Na strážníky Městské policie Jičín se 
může obrátit kdokoli a to buď osobně na 
nové služebně, která má vstup z ulice Nová. 
Můžete také použít bezplatnou tísňovou 
linku 156 na tuto služebnu, a pokud telefon 
nikdo nezvedá, vydržte prosím u telefonu 
na 7-8 zvonění a dovoláte se na mobilní 
telefon hlídky, která je mimo služebnu. 
Samozřejmě, že se dovoláte na mobilní 
telefon hlídky i číslem 603 716 565 a to 
ihned, ale tato linka je zpoplatněna.     

Velitel Městské policie Jičín
Bc. Karel Juryca

Městský úřad zavádí nové 
moderní služby

Spolu s přestěhováním Městského 
úřadu do budovy Aris čekají občany 
také další novinky, které jim mohou 
zpříjemnit a zjednodušit návštěvu 
úřadu. První z nich je vyvolávací sys-
tém, který je nainstalován na odboru 
dopravy a správních agendách (pasy, 
občanské průkazy). Dále to jsou 
platební terminály na pokladnách 
a vybraných odborech pro platby 
poplatků bankovní kartou. Poslední 
novinkou je také online přítomnost 
zaměstnanců, kterou nabízejí webo-
vé stránky města. 
Městský úřad nabízí občanům nové 
služby, které mají za úkol zpříjemnit a 
případně zkrátit vyřizování úředních 
záležitostí. Na odboru dopravy a na 
správních agendách je nainstalován 
vyvolávací systém s novými funkcemi. 
Systém může např. pomocí smsky ob-
čana informovat, jak se fronta na úřadě 
vyvíjí a v jakém pořadí aktuálně člověk 
čeká. Občan tak nemusí svůj čas trávit 
čekáním na úřadě, ale může odejít a 
vrátit se později. „Systém občané vyu-
žívají a naučili se ho používat. Spousta 
z nich také odchází, aby nemuseli čekat 
dlouhou frontu na úřadě. Systém nám 
nabízí zefektivnění práce při odbavo-
vání lidí, kteří si přijdou pro občanku 
nebo pas,“ popisuje vedoucí odboru 
Ing. Štefan Matuš zkušenosti se systé-

mem. Celý postup od vyzvednutí lístku 
až po zjištění pořadí fronty je vysvětlen 
u výdejního místa na úřadě a na lístku. 
Na webových stránkách města je také 
online Fronta žadatelů, vždy u stránek 
jednotlivých odborů (Odbor dopravy a 
Správní agendy). 
Další novinkou, která bude zavedena 
na začátku léta, bude využití platebních 
terminálů pro placení správních a míst-
ních poplatků. Terminály by měly být 
jak na přepážkách (občanské průkazy, 
pasy, řidičské průkazy, živnostenský 
úřad), tak u pokladen. Využití plateb-
ních terminálů by mělo napomoci zkrá-
cení čekání klientů u přepážek a mělo 
by odstranit potíže s placením přímo na 
pokladnách. Výdaje spojené se zavede-
ním a provozem platebních terminálů 
ponese banka, tedy terminály budou 
poskytnuty městu bezplatně. Město, 
ale musí uhradit poplatek bance za  
každou platbu kartou, který je ve výši 
1,9 %. Vítězem poptávky se stala Ko-
merční banka, u které má město také 
svůj účet. 
Poslední novinkou je online aplikace, 
kdy si občané mohou zjistit, zda je na 
úřadě přítomen zaměstnanec, se kte-
rým potřebují jednat. Webová aplikace 
je k dispozici na webových stránkách 
www.mujicin.cz v menu Městský úřad. 

-MD-
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Karel Kazbunda, kulturní dědictví a mezinárodní právo
Vědecká konference v Jičíně

Město vypsalo veřejnou zakázku na výběr 
zhotovitele mateřské školy Větrov

Město postupně opravuje další ulice a chodníky

Ve dnech 19.-20. dubna proběhla v Jičíně vědecká kon-
ference Karel Kazbunda, kulturní dědictví a mezinárodní 
právo. Pekařova společnost Českého ráje, která odborné 
regionálně zaměřené konference pravidelně organizuje, 
ji uspořádala společně s Národním archivem, městem 
Jičín a Regionálním muzeem a galerií v Jičíně. Na spolu-
práci se podílely Česká archivní společnost, Sdružení his-
toriků České republiky (Historický klub 1872), Ústav dějin 
Univerzity Karlovy a archiv Univerzity Karlovy, Státní 
oblastní archiv v Zámrsku – Státní okresní archiv v Jičíně, 
Muzeum Českého ráje v Turnově a občanské sdružení Ji-
čínská beseda. Tato mezinárodní konference, nad níž pře-
vzal záštitu starosta města Jičína MVDr. Jiří Liška, připo-
mněla 125. výročí narození historika a archiváře, docenta 
Filozofické fakulty Univerzity Karlovy Karla Kazbundy 
(24. 1. 1888 – 7. 6. 1882), který se narodil a zemřel v Jičí-
ně a který se sem pravidelně vracel z Prahy i Vídně, z míst 
svého působení. Významně se podílel na archivní spisové 
rozluce s Rakouskem, jako historik se věnoval především 
19. století. Úvodní referát přednesl prof. dr. Robert Kva-
ček, historik, který je také spojen s Jičínem.Vzpomínal na 
dobu, kdy K. Kazbundu v tomto městě potkával. Byl už v 
důchodu a pracoval na díle o Karlu Havlíčku Borovském. 
Za neutěšených podmínek, přesto vždy pečlivě, syste-
maticky. Téma archivní rozluky pak otevřela ředitelka 

Výběrové řízení na zhotovitele novo-
stavby mateřské školy Větrov v Jičíně, 
jehož zadávací podmínky schválilo 
Zastupitelstvo města letos v únoru, 
bylo po získání stavebního povolení 
vyhlášeno. Veřejná zakázka má před-
pokládanou hodnotu 33 milionů korun 
bez DPH.  Stavba by měla začít nejdříve 
v září 2013 a měla by trvat nejpozději 
do konce roku 2014. Otevření školky se 
předpokládá na jaře 2015.
V předpokládané ceně 33 milionů korun 
bez DPH je kromě samotné budovy za 20 
milionů také úprava okolí včetně stavby 
parkoviště. Výsledná cena bude známa 
až po vyhlášení vítěze výběrového řízení. 
Základní požadavky na uchazeče budou 
pojištění odpovědnosti uchazeče min. 50 
milionů a předložení tří referenčních sta-
veb obdobného charakteru minimálně v 
hodnotě 15 milionů korun za posledních 
5 let. Základním hodnotícím kritériem 
pro zadání veřejné zakázky bude nejnižší 
nabídková cena. Financování novostavby 
bude rozděleno do tří let, zastupitelé roz-
hodli, že v roce 2013 uhradí z rozpočtu 5 
milionů Kč včetně DPH, v roce 2014 13 mi-
lionů včetně DPH a zbývající částka bude 
uhrazena v roce 2015 po převzetí celého 
díla. Zhotovitel bude také muset předložit 
čestné prohlášení, že uhradil všechny sub-

Také letos se postupně opravují další 
ulice a chodníky v Jičíně, které jsou ve 
špatném stavu. V květnu byla dokon-
čena kompletní rekonstrukce ulice  
Máchova, během léta se počítá s ob-
novou chodníku v ulici 17. listopadu 
a do začátku turistické sezony bude 
opravena zádlažba v podloubí někte-
rých domů na Valdštejnově náměstí.  
V průběhu září/října bude opraven 
chodník v ulici Českých bratří. Pro  
příští rok se počítá s dalšími ulicemi, 
ještě letos budou vypsány soutěže na 
projektové dokumentace.
Na konci května byla dokončena rekon-
strukce ulice Máchova, a to v úseku ul. 
Kollárova – ul. Hviezdoslavova, kde nově 
vznikla také cyklostezka spojující koupali-
ště se stezkou podél Cidliny. Cena rekon-
strukce byla necelých 1,3 mil. bez DPH. 
Schválena je také rekonstrukce chodníku 
v ulici 17. listopadu včetně úpravy vstupu 
do kina, který by měl být bezbariérový. 
Cena opravy chodníku je necelých 700 
000 Kč bez DPH a rekonstrukce proběhne 
během léta. V tuto chvíli je vypsána zakáz-
ka na rekonstrukci chodníku v ul. Českých 
bratří, a to po jeho pravé straně směrem 
od ulice Železničářská po ulici Denisovu 
za budovu Husitského sboru. Projektová 
dokumentace je připravena již z ledna 
2010 a předpokládané náklady rekon-
strukce jsou kolem 1 000 000 Kč. 
Lepšího stavu povrchů se dočká také 

jený s koncertem Smíšeného pěveckého sboru Foerster 
při Lepařově gymnáziu Jičín. Program připomněl kladný 
vztah K. Kazbundy k hudbě a zpěvu, některé skladby byly 
nastudovány přímo k tomuto vystoupení. Druhý den po 
hlavní části konference byla zorganizována krátká pro-
hlídka jičínského zámku. Následovala procházka městem 
po místech spojených s K. Kazbundou, která končila 
na hřbitově, kde mu byly položeny květiny na hrob. V 
neděli byl uspořádán výlet do Prachovských skal. Mgr. 
Pavel Kracík, Mgr.Eva Chodějovská, PhDr. Jitka Bílková 
a Ing. Jiří Krupka účastníky podrobně seznamovali se 
zvláštními skalními útvary, rytinami, s prací archeologů 
dějinami prachovské turistiky, s horolezectvím, dovedli je 
na některé vyhlídky, u zvoničky zbudované Krajanským 
spolkem „Jičín v Praze“ nedaleko hotelu Skalní město 
byla připomenuta činnost tohoto spolku a přiblížen 
vztah historika Karla Kazbundy k Prachovským skalám. 
Konference měla přispět k výzkumu, na jehož konci by 
bylo komplexní hodnocení díla Karla Kazbundy. Zda se 
to alespoň částečně povedlo, ukáže další svazek supple-
ment vlastivědné ročenky Z Českého ráje a Podkrkonoší, 
kde budou příspěvky publikovány.

Lenka Dědečková
knihovnice

míst pro děti, které v průběhu pololetí 
školního roku dosáhnou věku tří let. Mat-
ky počítají s nástupem do zaměstnání a 
stojí pak před problémem, kam umístit 
své dítě. V neposlední řadě je také v tomto 
věku škola velmi důležitá pro rozvoj dětí 
a jejich zapojování se do kolektivu. Z to-
hoto důvodu je rozšíření kapacity míst 
ve školách nutností.“ V současné době je 
celková kapacita ve všech pěti jičínských 
školách 585 míst. Téměř ve všech školách 
jsou již povoleny výjimky z maximálního 
počtu dětí ve třídě, tedy nad rámec vy-
hlášky. „Letošní zápisy dětí do mateřských 
škol budou probíhat 6. a 7. května a už 
nyní se předpokládá, že kapacity budou 
opět nedostatečné. Předpokládáme, že k 
zápisu by měl v letošním roce přijít mini-
málně stejný počet dětí, jako tomu bylo v 
roce loňském,“ říká Kazda. Přednost mají 
dle zákona děti v posledním roce před 
nástupem k povinné školní docházce (do 
základní školy) a děti s trvalým pobytem 
v obci Jičín.  Děti jsou zpravidla přijímány 
od 3 let věku, ale záleží na kapacitě školy. 
„V případě nenaplnění školy dětmi s trva-
lým pobytem v Jičíně mohou být umístě-
ny i děti z okolních obcí, v praxi ale z dů-
vodu kapacity nemohou tyto děti školy již 
několik let přijímat, “ doplňuje Kazda. 

-MD-

památkou,“ vysvětluje místostarosta měs-
ta Mgr. Petr Hamáček. „Při předláždění 
se počítá se zachováním části historické 
zádlažby, opakováním jejího stávajícího 
uspořádání a způsobu kladení dlažby do 
pískového lože,“ říká vedoucí památkové 
péče Mgr. Martin Mezera. Předláždění by 
mělo být hotové do konce června. 
Ve městě jsou ale další chodníky a ulice, 
které by si zasloužili opravit. Proto se Rada 
města osobně vydala do ulic, aby na vlast-
ní oči viděla stav některých z nich. Navští-
vila například ulice Fibichova, Denisova 
(za Husitským sborem), Přátelství, Jasel-
ská, K. Vika, J. Š. Kubína, Českých bratří a 
Na Tobolce. Následně Rada města uložila 
odboru investiční výstavby a údržby měs-
ta vypsat cenové nabídky na zpracování 
projektových dokumentací na rekon-
strukce ulic Fibichova, Jaselská, Na Tobol-
ce a na opravy hradeb v ulici Boženy Něm-
cové (před hotelem U krále). Podle názorů 
členů Rady by se měly vytvořit minimálně 
3 projektové dokumentace tak, abychom 
mohli podle finančních možností začít co 
nejdříve s rekonstrukcí. Jaké ulice budou 
ale v příštím roce rekonstruovány, o tom 
rozhodne až zastupitelstvo.

-MD-

Národního archivu PhDr. Eva Drašarová, zabývali se jí 
také dva zahraniční hosté, prof. dr. Leopold Auer z Vídně a 
prof. dr. Imre Ress z Budapešti. Dílo K. Kazbundy přiblížil 
prof. dr. Zdeněk Beneš, následovaly příspěvky pamětníků, 
byly připomenuty vztahy s dalšími historiky. PhDr. Jitka 
Bílková přednesla referát nazvaný Karel Kazbunda Jičínu 
a Jičín Karlu Kazbundovi, Mgr. Karel Chutný a Mgr. Radka 
Janků vyzvedli jeho práci pro jičínský archiv. Hovořilo se o 
rozsáhlé písemné pozůstalosti uložené v Archivu Národ-
ního muzea, jejíž součástí jsou mnohé historické studie, o 
přípravách univerzitních oslav v roce 1948, o díle věnova-
ném Karlu Havlíčku Borovskému, česko-německé otázce, 
stolici dějin na pražské univerzitě i o pracích zaměře-
ných na obecnější historické otázky (např. Kazbundovo 
pojetí Gollovy školy). Tématy archivní rozluka, ochrana 
kulturního dědictví a mezinárodního právo se zabývali 
pracovníci Národního archivu, Archivní správy a spisové 
služby Ministerstva vnitra ČR, Archivu Pražského hradu 
(Mgr. Martin Halata přiblížil i činnost jičínského rodáka 
Jana Morávka), zazněl příspěvek o archivní rozluce Ra-
kouska s Maďarskem, o kartografických bohemikách ve 
Vídni, mluvilo se o nárocích Československé republiky na 
umělecká díla ve Vídni po roce 1918, na česko-švédském 
příkladu byl ukázán pohled na válečnou kořist a kulturní 
dědictví. Součástí konference byl společenský večer spo-

dodávky k zakázce. 
Stavba byla navržena známým architek-
tem Davidem Vávrou, který při návrhu 
spolupracoval s architektem města. Ma-
teřská škola bude mít podobu stylizo-
vaného hradu se čtyřmi vystupujícími 
dřevěnými věžemi v nárožích. Školka je 
navržena jako dvoupodlažní stavba pavi-
lónového typu s centrálním atriem, které 
bude zastřešeno prosklenou konstrukcí. 
Stavba bude celá bezbariérová. V nové 
budově budou otevřeny čtyři třídy. Pů-
vodní trojtřídní mateřská škola bude na-
dále otevřena. Ve školce jsou tři třídy, z 
toho jedna je speciální třídou pro děti s 
postižením a jedna třída je integrovaná. 
Jičín se potýká s nedostatkem míst ve 
školách již delší dobu. Výstavba nové ma-
teřské školy a současně ponechání stá-
vající školy na Větrově je tedy nutné, což 
potvrzuje i vedoucí odboru školství Ing. 
Miroslav Kazda. „Do budoucna bychom 
měli počítat s dalšími požadavky na umís-
tění dětí do mateřských škol, a to např. z 
důvodu stěhování se za prací či požadav-
ky mimo jičínských rodičů na umístění 
svých dětí do jičínských mateřských škol. 
Navíc se změnou sociálního zákona, kdy si 
většina rodičů stanovila variantu čerpání 
mateřského příspěvku do věku tří let dí-
těte, se zde projevuje značný nedostatek 

podloubí na Valdštejnově náměstí. U  
některých domů je dlažba ve špatném 
stavu, proto se město rozhodlo jít ostat-
ním majitelům příkladem a opravit chod-
níky v podloubí domů ve svém majetku, 
a to konkrétně č. p. 57 a 89. Město oslo-
vilo ale také soukromého vlastníka s tím, 
že mu nabídlo spolufinancování opravy. 
Opravovat se tedy bude také v podloubí 
domu č. p. 58. Oprava bude stát město 
přibližně 390 000 Kč s DPH a pro majite-
le domu je cena oprav cca 137 000 Kč s 
DPH. Dle smlouvy o příspěvku schválené 
zastupitelstvem města město přispěje na 
obnovu soukromého majetku polovinou 
částky. „Doufáme, že naší nabídky využijí 
také další soukromí majitelé, a že se nám 
podaří v brzké době upravit celé podloubí 
na náměstí. Již nyní přispíváme majitelům 
v rámci programu regenerace na úpravy 
nemovitostí, které jsou mnohde kulturní 

Rada města vyjela do Popovic

Rada města vyjela před svým jedná-
ním na pozvání Osadního výboru do 
Popovic. Tématem setkání byla rekon-
strukce prostor místní školy. Radní se 
šli také podívat na historické schodiště 
u kostela Narození Panny Marie, které 
projde v příštím roce rekonstrukcí. 
Osadní výbor pozval radní do bývalé míst-
ní školy, která je nyní prázdná a je postup-
ně opravována. Prozatím jsou vyměněna 
okna pouze okna, ale budova vyžaduje 
větší rekonstrukci. Osadní výbor po městu 
žádá o příspěvek na vnitřní rekonstrukci, 
konkrétně se jedná o rekonstrukci komí-
nů, výměnu elektrického vedení a rekon-
strukci sociálních zařízení. Místní občané 
by rádi školu využívali pro své kulturní, 
sportovní a společenské akce. Doposud 
takto využívají část prvního patra, přízemí 
ale není pro aktivity vhodné. Většinu do-
sud provedených prací zvládli Popovičtí 

svépomocí. Totéž nabídli i při rekonstrukci 
toalet, kde by město nakoupilo pouze po-
třebný materiál, v hodnotě cca 40 - 50 000 
Kč. Radní zatím přislíbili najít v rozpočtu 
přibližně 100 000 Kč na opravu komínů, 
čímž se městu ušetří náklady na vytápě-
ní objektu, a cca 250 000 Kč na položení 
nového elektrického vedení a související 
vnitřní úpravy. 
Při návštěvě se byla skupina podívat také 
na vzácné pískovcové schodiště pod kos-
telem Narození Panny Marie, které by 
mělo být v příštím roce rekonstruováno 
za pomoci dotace Místní akční skupiny 
Otevřené zahrady Jičínska a na pozemek, 
kde by mělo stát dětské hřiště, opět fi-
nancované z dotací MAS. Radní také in-
formovali zástupce Osadního výboru, že 
dokončení pokračování chodníku v Popo-
vicích v návaznosti na cyklostezku Jičín-
-Popovice by mělo být započato ještě v 
letošním roce. „Všechny kroky vedoucí ke 
zlepšení podmínek občanů v Popovicích 
velmi vítáme a jsme rádi, že se podaří také 
pokračovat při stavbě chodníku navazují-
cího na cyklostezku. Při rekonstrukci školy 
jsme ochotni být nápomocni při prová-
dění stavebních prací, jak to jen půjde, 
abychom ušetřili městu co nejvíce financí, 
„ říká předseda osadního výboru Lubomír 
Živnůstka.
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budova Aris, 17. listopadu č. p. 16, Jičín

přízemí Odbor správních agend 
(občanské průkazy, pasy, evidence obyvatel a matrika)

1. patro Odbor dopravy (technická způsobilost a evidence vozidel, přestupky, 
řidičské průkazy, registr řidičů, zkušebna pro řidičské průkazy), Pokladna

2. patro

Obecní živnostenský úřad (registrace, Czech POINT, ověřování listin) 

Odbor školství, mládeže a tělovýchovy

Odbor dopravy (oddělení silničního hospodářství a vedoucí odboru) 

3. patro
Odbor životního prostředí a Vodoprávní úřad, Odbor správních 
agend (přestupky a vedoucí Odboru správních agend), 
Odbor sociálních věcí a zdravotnictví

4. patro Odbor sociálních věcí a zdravotnictví

5. patro Odbor územního plánování a rozvoje města, informatici

budova Městského úřadu, Žižkovo náměstí č. p. 18, Jičín

přízemí
Oddělení státní památkové péče

Městská policie, Architekt města, Oddělení správy Měú, Pokladna,
interní audit, komunikace s veřejností, Projektový manažer

1. patro Vedení města, Stavební úřad, Právní a personální oddělení, 
Odbor investiční výstavby a údržby města, Veřejné zakázky

2. patro Ekonomický odbor, krizové řízení 

podkroví Odbor kultury a cestovního ruchu, informatici

budova Havlíčkova č. p. 56, Jičín (ostatní úřady)
Úřad práce, Státní pozemkový úřad, Finanční úřad 
(od ledna 2013 Finanční správa), Celní správa

kde najdete jednotlivé odbory 
Městského úřadu od června 2013

Jičín slaví 
20 let partnerství s městem Erbach

Letos v červnu uplyne 20 let od podepsá-
ní partnerské smlouvy mezi městem Ji-
čín a německým městem Erbach. Během 
dvaceti let se vzájemná spolupráce stále 
intenzivněji prohlubuje. Za tu dobu byla 
navázána mnohá již letitá přátelství. V po-
sledních letech se města zapojila do spo-
lečných projektů dokonce i s dalšími svými 
partnerskými městy. Jmenujme alespoň 
mezinárodní setkání mládeže v Erbachu v 
roce 2009 a v Jičíně v roce 2012, návštěva 
dobrovolných hasičů z Erbachu a vystou-
pení jejich hudebního tělesa Spielmann-
zug během Valdštejnských slavností v roce 
2010, každoroční setkání na tradičních 
trzích Wiesenmarkt v Erbachu aj. Zájem 
o partnerství je i mezi mládeží. V květnu 
letošního roku během oslav 50. výročí 
partnerství Erbach – Pont-de-Beauvoisin 
předali zástupci 6. C ze školy Am Sportpark 
v Erbachu  dopisy žáků oficiální delegaci z 
Jičína, která se oslav zúčastnila. Záměrem 
je navázat partnerství s některou z jičín-
ských škol. Nyní se realizuje projekt Síť pro 
Erbach a jeho partnerská města – v jehož 
rámci proběhnou mimo jiné i oslavy 20. vý-
ročí partnerství Jičín- Erbach.

Oficiální oslavy proběhnou v Erbachu ve 
dnech 19. - 23. 7. 2013 v rámci každoroč-
ně pořádaného trhu Wiesenmarkt. A poté 
ve dnech 12. - 15. září v Jičíně, kam přijede 
skupina cca 40 osob. Při návštěvách Erba-
chu v Jičíně vzpomínají mnozí občané Er-
bachu na začátky partnerství, na konkrétní 
osoby a vůbec, jak to všechno začalo. 
Pokud se někdo z Vás - Jičíňáků bude chtít 
setkat s občany Erbachu, bližší informace 
Vám poskytne Odbor kultury a cestovního 
ruchu - Mgr. A. Stillerová, e-mail: stillero-
va@mujicin.cz, tel.: 493 525 170 mobil.: 739 
348 616

Stilleral

Na Tobolce

J I Č Í N  Ž I J E



5

  Jičínský zpravodaj

J I Č Í N  Ž I J E

ROTARy kluB JiČÍN PŘEDAl STACiONÁŘi kAMARÁD ŠEk NA 52 TiSÍC kORuN
Výtěžek z benefičního plesu jičín-
ského Rotary klubu poputuje letos 
Stacionáři kamarád. Zástupci „Rota-
riánů“ předali slavnostně na Měst-
ském úřadě „kamarádům“ šek na 
52 tisíc korun. Stacionář dar použije 
na rekondiční pobyt svých klientů  
v Orlických horách.
Dne 2. 3. 2013 se v Hotelu Košíček  
v Prachovských skalách uskutečnil  
20. Benefiční ples Rotary klubu. Ples tra-
dičně doprovázela velmi bohatá tom-
bola, jejíž výtěžek je vždy věnován na 
dobročinné účely. Tentokrát klub vybral 
jako příjemce výtěžku tomboly Denní 
stacionář Kamarád v Jičíně, který peču-
je o fyzicky a mentálně postižené spo-
luobčany nadškolního věku. Celkově se 
plesu zúčastnilo na 90 osob a výtěžek 
tomboly byl úctyhodných 52 000 Kč.
„Je nám velkou ctí, že výtěžek akce  

Základní umělecká škola J. B. Foerstera 
se v květnu blýskla úspěšným předsta-
vením, kterým potěšila všechny přízniv-
ce legendární skupiny Beatles. A nejen 
je – projekt s názvem The Beatles sklidil 
velký ohlas u všech, kteří ho 15. května 
přišli shlédnout do Masarykova divadla. 
Jednalo se o akci propojující všech-
ny obory školy. Projekt tohoto druhu 
připravila ZUŠ již v loňském roce - s 
názvem Rytmus. Tentokrát vzdala hold 
jedné z nejslavnějších kapel historie 
populární hudby u příležitosti kulatého 
výročí, které s ní úzce souvisí. V tomto 
roce totiž uplynulo 60 let od vydání prv-
ního samostatného alba skupiny Beat-
les s názvem Please, please, me.
U celoškolního projektu je cílem vytvo-
řit představení komponované jednot-
livými výstupy každého zúčastněného 
oddělení. Svůj um prezentovali nejen 
hudebníci, ale také taneční a literárně 
dramatický obor a vše skvěle doplňova-
ly rekvizity a dekorace výtvarníků, kteří 
program okořenili též videoprojekcí. 

Začátkem května se stacionář KAMA-
RÁD, který sdružuje mladé lidi s mentál-
ním a kombinovaným postižením, pre-
zentoval v rámci „Májové ochutnávky 

humanitární služby a pomoc svým spo-
luobčanům. Do Rotary je zapojeno na  
1,2 milionu lidí, organizovaných v téměř 
34 000 klubech po celém světě. Nadace 
Rotary vynakládá každým rokem kolem 
200 mil. dolarů na humanitární progra-
my, zahraniční stipendia a na kulturní 
výměnné akce. Realizuje také program 
PolioPlus, jehož cílem je vymýtit dět-
skou obrnu na celém světě. Díky do-
tacím byla v rozvojových zemích proti 
této nemoci očkována více než miliarda 
dětí. Rotary klub Jičín vznikl v roce 1993 
jako lokální organizace pro Jičínsko a 
Nymbursko v rámci celosvětové orga-
nizace Rotary International. V současné 
době má jičínský Rotary klub 14 členů  
a cílem této organizace je lokálně pod-
porovat veřejně prospěšné projekty. 

-MD-

celek. Úspěch takových představení z 
„tvůrčí dílny“ jičínské ZUŠky mluví sám 
za sebe. Je-li však program vskutku 
zdařilý, nejvíce ukáže ohlas u dětského 
publika. Projekt The Beatles se po ve-
černí premiéře odehrál následující den 
ještě dvakrát pro školy. Už v průběhu 
představení bylo znát, že si účinkující 
vrstevníci své kamarády doslova získali. 
Aby ne – program byl doslova nabitý a 
pestrost jednotlivých vystoupení stří-
daných komentářem nenechala diváka 
zažít nudu. Gradace programu vyvrcho-
lila v závěrečné písni All You need is love 
a korunovala vyznění celého projektu. 
Nezbývá než poděkovat vedení i pe-
dagogům Základní umělecké školy za 
přípravu zdařilého představení a za 
zážitky, které si posluchači z něho od-
nášeli. Zároveň velký dík patří zaměst-
nancům Masarykova divadla, kteří pro 
projekt zprostředkovali skvělé zázemí a 
profesionální práci (osvětlení, ozvučení 
a mnohé jiné). Ať se i v budoucnu daří 
tak pěkným projektům!                      ZUŠ

kde prap. T. Klaisner předvedl ukázku 
práce policejního psovoda se dvěma 
psy. Kamarádům se ukázka moc líbila, 
protože chápali, že pes je nejen pří-
tel člověka, ale také velký pomocník.  
Milošovi, který také dochází do našeho 
stacionáře, se ukázka moc líbila. „Psů 
se bojím, ale toho staršího ne, proto-
že toho pána poslouchal, možná by to 
prospělo i nám…“  

Stacionář Kamarád

ra tohoto odpoledne je nepopsatelná. 
Všechny spojuje radost ze setkání nejen 
se slavnými osobnostmi české a sloven-
ské populární hudby, ale i ze setkání s 
lidmi z různých zařízení, s podobnými 
osudy a příběhy. Valerie, která dochází 
do stacionáře, k akci řekla: „Ráda tam 
jezdím, protože si mohu zařádit“. 
Nemůžeme opomenout ukázku práce 
psovodů, která se odehrála ve venkov-
ních prostorách stacionáře Kamarád, 

byl věnován mladým   lidem s mentál-
ním a tělesným postižením ve staci-
onáři Kamarád v Jičíně. Je to pro nás 
nezanedbatelná částka, která částečně 
pokryje náklady uživatelů spojené s re-
kondičním pobytem, na který se chys-
táme v létě do Orlických hor.  Také jsme 
na přání a potřeby uživatelů stacionáře 
Kamarád rozšířili od 1. 1. 2013 naše služ-
by o cvičný byt, kde provádíme tzv. so-
ciální rehabilitaci. Díky této nové službě 
se naši klienti posunuli opět o krok dál, 
blíže svému cíli, a to bydlet v budoucnu 
samostatně. A právě sem poputuje také 
část finančních prostředků, které jsme 
od Rotary klubu převzali,“ objasňuje 
využití daru ředitel Stacionáře Kamarád 
Bc. Jiří Jílek.
Rotary je celosvětovou organizací ve-
doucích osobností z podnikatelských 
a odborných kruhů, které poskytují 

Přípravy programu obsáhly prakticky 
celé druhé pololetí, i když myšlenka 
věnovat letošní projekt právě čtyřem 
slavným „Broukům“ vznikla již na začát-
ku školního roku. Zajímavé je, že koneč-
ná podoba se u takového představení 
účinkujícím a pedagogům ukáže vlast-
ně až těsně před premiérou. Průběžné 
zkoušení celku by totiž vzhledem k 
technickým požadavkům na scénu bylo 
jen obtížně realizovatelné. Tím akce 
klade nároky zejména na hladkou prů-
běžnou spolupráci a komunikaci mezi 
jednotlivými odděleními, aby výsledek 
působil jednotně. Takový projekt vždy 
ukáže, do jaké míry škola funguje jako 

Paní Paříková oslavila 
100. narozeniny

Františka Paříková se narodila a celý 
život prožila na venkově v malé ves-
ničce Pařezská Lhota nedaleko Pra-
chovských skal. Ve škole ji nejvíce za-
jímaly dějiny, rodinné poměry jí však 
nedovolily pokračovat ve vzdělávání. 
Pracovala v zemědělství - nejdříve 
soukromě hospodařila, později se 
stala členkou zemědělského druž-
stva. V důchodu pečovala o mentálně 
postiženého člověka. 
Do jejího života zasáhly obě svě-
tové války. V té první narukoval její 
osmnáctiletý bratr Bohumil, který 
se z války nevrátil, a jeho hrob se 
nikdy nepodařilo nalézt. Se slza-
mi v očích na něho po celý život 
vzpomínala. Před druhou světo-
vou válkou v době vyhlášení mo-
bilizace narukoval také její manžel  
Ladislav. Ten se šťastně vrátil domů. 
Rodina v době války pomáhala party-
zánům, dokonce dva nemocné par-
tyzány skrývala doma. Po válce spolu 
manželé Paříkovi prožili spokojený 
život a vychovali dvě dcery. 
Ve sto letech je Františka Paříková 
babičkou pěti vnukům, prababičkou 
osmi pravnoučatům a praprababič-
kou třem prapravnoučatům. Protože 
již není v takové kondici, aby jí rodina 
mohla poskytnout veškerou potřeb-
nou péči doma, žije nyní v jičínském 
Domově pro seniory, kde ji každý den 
navštěvuje někdo z blízkých.

Svátek hudby 
se po roce vrací 

do Jičína

Sluníčko pro školku
MŠ 17. listopadu

Den 21. června je nejen prvním letním 
dnem, ale také SVÁTKEM HUDBY. Ve světě se 
slaví už po jednatřicáté a v Jičíně po loňské, 
velice úspěšné premiéře, letos podruhé. Tra-
dice vznikla původně ve Francii a postupně 
se rozšířila do celého světa. Hlavním smys-
lem a cílem celého projektu je učinit v den 
letního slunovratu hudbu dostupnou všude 
a pro každého. Doufáme, že se stejně jako 
v minulém roce v Jičíně opět podaří oživit 
hudbou místa, kde se ve městě tradičně 
provozuje, anebo by se hrát mohla a měla. 
Znovu chceme umožnit hudebníkům všech 
žánrů si zahrát na veřejnosti a obyvatelům 
i návštěvníkům Jičína zpříjemnit první letní 
den. Jen na vás záleží, jaký prostor či žánr 
si zvolíte. Bližší aktuální informace o kon-
krétním programu naleznete na plakátech, 
webových stránkách www.svatekhudby.
jicin.cz. Samozřejmě ale můžete svěřit svůj 
výběr „Paní Náhodě“…. 
Pořadatelem akce jsou Kulturní zařízení měs-
ta Jičína ve spolupráci s OS Lodžie a dalšími 
místními spolky, institucemi a sdruženími. 
Projekt znovu podpořilo město Jičín svým 
grantem.

Pavel Nožička, 
ředitel KZMJ

V naší mateřské škole máme interiér ozdo-
bený desítkami sluníček. Lákáme tím slu-
níčko na oblohu a chystáme se na léto. Tak 
velký počet letního symbolu má i jiný důvod. 
Klub rodičů naší mateřské školy vyhlásil vý-
tvarnou soutěž, které se účastnily všechny 
třídy. Děti a paní učitelky vyráběly sluníčka 
nejrůznějšími výtvarnými technikami a vy-
užily velkou škálu materiálu. Sluníčka jsou 
z PET lahví, mačkaného papíru, vlny, lepené 
ze stříhaného papíru, poskládané z obtisků 
ručiček… V úterý 28. května proběhlo slav-
nostní vyhlášení. Rodiče svými hlasy určili 
nejhezčí sluníčko, a to od dětí ze třídy Motýl-
ků. Druhé místo patřilo Včeličkám a na třetí 
příčce se umístila třída Kašpárků. Hlavní ceny 
obdržely jmenované třídy. Sluníčko ve formě 
zápichu bylo připraveno pro každou třídu.

Bc. Iva Drahoňovská
učitelka MŠ 17. listopadu

Vicemistři republiky ve společenském 
tanci jsou z Jičína

The Beatles - úspěšný projekt jičínské ZuŠ

kAMARÁDi jsou stále rádi aktivní

Dne 8. května se v Pardubicích konalo 
Mistrovství České republiky Svazu uči-
telů tance ve společenském tanci, kde 
měl své zastoupení i jičínský Taneční 
klub KZMJ. Mistrovství se zúčastnili cel-
kem čtyři taneční páry z Jičína, a to od 
věkové kategorie Děti II, až po mládež-
nické tanečníky. 
Největším úspěchem se může po-
chlubit taneční pár ve složení lukáš 
Frydrych a Aneta Machačná, kteří 
ve své věkové kategorii Děti ii v kom-

binaci standartních a latinskoameric-
kých tanců obsadili jen těsně 2. místo 
z 15 soutěžících párů - s rozdílem jedné 
známky na první místo. 
Lukášovi je 10 let a Anetce o rok méně. 
Oba dva navštěvují první základní školu 
v Jičíně. Do tanečního klubu spolu za-
čali chodit před necelými dvěma roky a 
už nyní patří ve své věkové kategorii ke 
špičce v celé republice. Od začátku le-
tošního roku se zúčastnili celkem 12 ta-
nečních soutěží a ani na jedné neskon-
čili hůře než na 3. místě. Posledním 
úspěchem tohoto nadaného páru bylo 
1. místo z 20 tanečníků na domácí sou-
těži O cenu města Jičína, která se konala 
18. května. Lukáš s Anetkou jsou teprve 
na začátku své taneční kariéry, kterou 
odstartovali velmi nadějně a doufáme, 
že úspěchů bude jen a jen přibývat.

Michal Šolc 
vedoucí Tanečního klubu KZMJ 

PRÁZDNiNy V APROPu
Zbývá kousek do začátku prázdnin. 
Apropo ale prázdniny mít nebude, 
naopak ho čeká spoustu práce. O 
prázdninách rodiče uvítají, když se 
má kdo postarat o jejich děti. Rodiče 
postižených děti jsou ještě ve složitější 
situaci, protože jejich děti potřebují 
odbornou péči. Apropo je připraveno 
se postarat a připravilo nabitý prázd-
ninový program.
Hned první týden začíná táborem na 
Blatech, pro děti zdravé a děti s posti-
žením. V polovině července začne 
druhý pobyt, který je zaměřen pře-
vážně na rehabilitaci dětí s postiže-
ním, která je pro ně zcela nezbytná. 
A protože každý rok muselo Apropo 
několik zájemců z kapacitních důvodů 
odmítat, rozhodlo se letos uspořádat 
ještě jeden pobyt. Poslední týden v 
srpnu bude probíhat společné „Puto-
vání Českým rájem“ dětí zdravých i 
postižených. Co k tomu říká ředitelka 
Apropa Jitka Králová: „Každý z nás 
potřebuje zažít občas něco netradič-
ního, vystoupit ze stereotypu všed-
ního dne, zkoušet nové věci, hrát si, 
smát se, užít si legraci, pobyt v přírodě 
s fajn lidmi, s přáteli. Společně chceme 
dokázat, že můžeme překročit před-

sudky o tom, co lidé s postižením 
nedokážou, co neumí“. Po zbytek 
prázdnin je na každé úterý připraven 
výlet do blízkého okolí, čtvrtky jsou 
vyhrazené velkým výletům napří-
klad do planetária v Hradci Králové. 
Ostatní dny jsou vyplněné vyrábě-
ním keramiky, výtvarnými dílnami, 
canisterapií a muzikoterapií a mnoha 
dalšími aktivitami. Většinou se jedná 
o aktivity, které jsou nad rámec doto-
vaných služeb. Navíc organizace 
volného času pro děti s postižením je 
náročnější a nákladnější. Proto musí 
Apropo finance hledat u alternativ-
ních zdrojů. Jedním z nejdůležitějších 
jsou dary od dárců a sponzorů. Tímto 
by Apropo rádo poděkovalo všem las-
kavým dárcům, kteří podpořili činnost 
organizace a umožní dětem prožít 
krásné prázdniny a poprosit o finanční 
nebo věcnou podporu ostatní, kteří 
by Apropo ještě rádi podpořili. 
Číslo sbírkového účtu: 
229640997/0300. Více informací na 
www.apropojicin.cz. 

Děkujeme, že držíte s námi.C
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neziskovek v arkádách“. Uživatelé staci-
onáře Kamarád nabízeli vlastní originál-
ní výrobu sladkých muffinů a slaných 
šneků. Kromě těchto dobrot nabízeli 
ukázky svých rukodělných prací. 
Hned druhý den Kamarádi odjeli do 
Prahy do O2 Arény, kde se již po osm-
nácté konal koncert “Chceme žít s 
vámi“. Zde se každým rokem sejdou lidé 
s různými handicapy, ať už zdravotními, 
psychickými nebo sociálními. Atmosfé-
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Za jedničky do biografu zadarmo!

Bonuskarta - originální dárek nabitý kulturou

Léto bude v našem biografu oprav-
du horké. Tak nejprve máme žhavou 
novinku pro žáky a žákyně. V pátek  
28. 6. budeme promítat animovaný film 
Neuvěřitelná dobrodružství Tada Sto-
nese. Pokud přinesete ukázat svoje vy-
svědčení, které bude s vyznamenáním, 
budete mít vstup na film zcela zdarma.  
V červnu se také chystáme na animova-
ný příšerně skvělý megahit Univerzita 
pro Příšerky, no i příšerky přeci musí 
studovat! Čeká nás Světová válka Z, kde 
bude svět nakažen virem, který se šíří 
až moc rychle. V létě pak budeme na 
naše stříbrné plátno sázet jeden hit za 
druhým. Začneme animovaným pokra-
čováním filmu Já Padouch a budeme 
pokračovat letní komedií z prostředí 
Google Stážisti, na řadu přijde také Re-
vival, český film o vysloužilé rockové 
kapele. Percy Jackson přijde na řadu v 
srpnu. Animovaná letadla budou u nás  
v kině létat jak o závod. A tou hlav-

Máte ve svém okolí, mezi lidmi na kte-
rých vám záleží někoho, o kom víte, 
že má rád divadlo, hudbu nebo se rád 
pobaví? Určitě ano. Ale možná si už  
nejste tak úplně jisti, které konkrétní 
představení by bylo jeho „šálek čaje“, 
který hudební interpret by pro něj byl 
ten nejžádanější a jaký zábavný pořad 
by opravdu rád navštívil. Od června 
letošního roku vám Kulturní zařízení 
města Jičína nabízejí možné řešení. 
Jmenuje se Bonuskarta. Svému maji-
teli umožní na principu platební karty 
hradit vstupné v biografu a na veškeré 
programy v Masarykově divadle. Už 
nyní je k dostání v Městském informač-
ním centru na náměstí nebo v pokladně 
biografu Český ráj. Její pořízení vyjde na 
pouhých třicet korun. Jakou částkou ji 
při nákupu pak „nabijete“, záleží jen na 
dárci, respektive na novém majiteli.  
Používání není nic složitého: bonus 
kartu předložíte v pokladně místo ho-
tovosti. Na stejném místě si můžete 
rovněž jednoduše ověřit, kolik peněz 

ní peckou je, že budeme šmoulózně 
šmoulí! Ano, o prázdninách do našeho 
kina dorazí Šmoulové 2, a máte se roz-
hodně na co těšit. Plánujeme oblíbené 
dopolední prázdninové promítání ani-
movaných filmů, takže kdo bude trávit 
prázdniny u babičky a dědy v Jičíně 
musí je vzít dopoledne do kina. Na pře-
lomu července a srpna kino na 2 týdny 
uzavřeme a postavíme v zámeckém 
parku naše letní plátno a budeme pro-
mítat pod širým nebem. Už teď můžu 
slíbit pecky jako Okresní přebor, Kulový 
blesk, Sinister, Tenkrát na západě, Kouř, 
Probudím se včera, Nedotknutelní  
a další pecky a fláky, které si v letním 
kině v zámecké zahradě prostě užijete.  
Ještě nutno připomenout pro firmy a 
podnikatele, kteří mají šikovné zaměst-
nance a chtějí je odměnit. Nabízíme 
možnost pořádání uzavřených projekcí 
a nákupu vstupenek do kina na faktu-
ru. Všechny další informace a hlavně 
náš nabitý program najdete na našich 
stránkách www.biografjicin.cz. Na na-
šich stránkách si také můžete registro-
vat svůj email a my Vám jednou týdně 
pošleme přehled akcí, které se u nás  
v KZMJ dějí. 

Za Biograf Český ráj
Michal Miškovský

ještě na kartě zůstává nebo si můžete 
dokoupit další kredit. A co znamená slo-
víčko „Bonus“ obsažené v názvu? Tento 
způsob placení přináší svému uživateli 
desetiprocentní slevu ze vstupného na 
všechna divadelní představení zařaze-
ná do letošního abonmá. Vlastník naší 
Bonuskarty získává rovněž možnost 
dostávat na svůj mail týden co týden 
nejaktuálnější informace o chystaném 
programu KZMJ. Vánoce jsou sice ještě 
daleko, ale za pár dní se budou rozdávat 
vysvědčení - o jmeninách, narozeni-
nách, či jiných slavnostních příležitos-
tech nemluvě. Co tedy vyzkoušet netra-
diční dárek? Určitě nezklame a potěší…

Poklady kostela sv. ignáce

CO SE DěJE V kÁČku?

V roce 2011 se podařilo Pavlu Kracíkovi 
(mj. předseda velmi činorodého sdru-
žení Jičínská beseda), historičce Evě 
Chodějovské a jezuitskému historikovi, 
páteru Miroslavu Heroldovi, objevit ba-
rokní relikviář sv. Sekundiny. Ozdobně 
vyřezávaná a prosklená třípatrová rakev 
ukrývající legendami opředené ostatky 
raně křesťanské mučednice a barokní 
ochránkyně města Jičína, byla nezvěst-
ná a zcela zapomenutá celých 80 let.  
V současné době je tato vzácná památ-
ka již kompletně zrestaurována a veřej-
nost ji měla možnost poprvé shlédnout 
v neděli 2. června dopoledne během 
slavnostní mše v kostele sv. Ignáce. 
Takto tématicky laděná náboženská 
slavnost se v Jičíně konala naposledy  
v druhé polovině 18. století.
S historií objevu, vyzvednutím vzácné-

Dětem, které stále nevědí, jak prožít 
blížící se prázdninové dny, můžeme na-
bídnout ještě několik volných míst na 
našich letních táborech. 
Vydejte se s  námi na Prázdninový 
vandr, příměstský turistický tábor. V 
týdnu 8. - 12. července jsme pro vás 
připravili výlety Za vílou Jizerýnou, Za 
Valdštejnem, Za skřítky do podzemí, 
Za loupežníky a Za štěstím. V  červen-
ci se Káčko přestěhuje na naši tábo-
rovou základnu na břehu řeky Úpy 
v Havlovicích. Mladším dětem od ukon-
čené 1. třídy do 5. třídy jsou vyhrazeny 
Malé Havlovice v  termínu od soboty 
13. do soboty 20. července. Našimi ka-
marády při různých dobrodružstvích 
budou Ferda Mravenec, jeho přátelé 
Beruška a Brouk Pytlík. Pro děti od 3. do 
9. třídy je určen tábor Velké Havlovice. 
Od 20. července do 3. srpna se můžete 
těšit na netradiční program se spous-
tou her, dobrodružství a zážitků v krás-
né krajině poblíž Babiččina údolí. Ve 
dnech 1. - 16. srpna s námi pojeďte na 
Expedici AQuA VlTAVA, která je i pro 
úplně začínající vodáky, jenom musí být 
starší 12 let a plavci. Více informací o tá-
borech a přihlášky získáte v  kanceláři 
K-klubu na Valdštejnově náměstí nebo 
na www.kackojicin.cz. 
V  letošním školním roce jsme posky-
tovali volnočasové aktivity v 72 zájmo-
vých kroužcích více jak šestistovce dětí 
a dospělých. V Káčku pracuje osm stá-
lých zaměstnanců a spolupracujeme 
s patnácti externími pracovníky. Kromě 
pravidelné zájmové činnosti nabízí-
me tvůrčí dílny, divadelní představení, 
cestopisné besedy, odborné semináře, 
workshopy a soustředění, cyklus turna-
jů ve stolním tenise, extrémním golfu 
a turnaje Magic klubu, vánoční pose-
zení Ježíšku, panáčku, Jarní káčkovské 
slavnosti, šifrovací hru O Medardovu 
kápi a mnoho dalších zajímavých akcí. 
Těch bylo přes stovku a zúčastnilo se 
jich téměř dva tisíce dětí a dospělých. 
Většina kroužků se odehrává v budově 

ho relikviáře a průběhem jeho restauro-
vání a také s výsledky restaurátorských 
průzkumů Radovana Zvolského (dřevo) 
a Zuzany Červenkové (textil), seznámil 
účastníky besedy, konané den před 
zmíněnou slavnostní bohoslužbou, 
Mgr. Pavel Kracík, předseda Jičínské 
besedy a jeden z objevitelů relikviáře. 
Antropoložka Marcela Víšková pak obe-
známila s antropologickým výzkumem 
kosterních ostatků světice. 
Relikviář sv. Sekundiny je v pořadí tře-
tím vzácným objevem v kostele sv. Ig-
náce v průběhu posledních několika 
let. V roce 2010 zde byl nalezen obraz 
významného barokního malíře Karla 
Škréty „Zvěstování Panně Marii“. Na roz-
díl od relikviáře, který zůstává na svém 
původním místě, má obraz dnes svou 
samostatnou expozici v prostorách 
Regionálního muzea a galerie v Jičíně. 
Druhým, neméně vzácným obrazem 
Karla Škréty, objeveným rovněž v koste-
le sv. Ignáce, je původně oltářní obraz 
zpodobňující sv. Sekundinu. Škrétovo 
autorství potvrdily oba restaurátorské 
průzkumy, v případě obrazu sv. Sekun-
diny se P. Miroslavu Heroldovi navíc 
podařilo najít písemný důkaz v latinsky 
psané Kronice jičínské jezuitské koleje.

Z podkladů Mgr. Pavla Kracíka 
mf

Foto: Jiří Němeček

na náměstí, sportovní kroužky pracují 
v  pronajatých prostorách, ale využí-
váme také přírodu - např. pro kroužek 
Hejbni kostrou, cykloturistický, příro-

dovědný. Provozujeme i jičínskou hvěz-
dárnu. Zájem o kroužky je veliký a naše 
prostory nám přestávají stačit. Proto 
jsme s radostí přijali nabídku města na 
prostor zadního traktu domu č. p. 2 na 
Valdštejnově náměstí. Snad se ho brzy 
dočkáme. S činností našich kroužků se-
znamujeme i veřejnost. Jednak to jsou 
představení S-divadla a Divadla Kula 
- divadla herců s postižením, vystoupe-
ní dramatických a hudebních kroužků. 
Studio tanečního divadla se podílí na 
zajímavých pořadech v  Lodžii, výtvar-
níci vystavují své práce při různých pří-
ležitostech, tanečníci sbírali zkušenosti 
na soutěžích a veřejnosti se představili 
například v  programu Májové středy, 
festivalu JMP. Krom toho je K-klub po-
řadatelem okresní přehlídky Dětské 
scény.
Přejeme vám i vašim dětem hezké pro-
žití prázdnin a na začátku září se na vás 
těšíme při zápisu. Nabídku zájmových 
kroužků ve školním roce 2013/2014 
sledujte na našich webových stránkách 
(www.kackojicin.cz), kde od druhé po-
loviny srpna naleznete podrobnější in-
formace včetně výše zápisného, formu-
láře přihlášek a předběžného rozvrhu.
Pokud máte zájem o zasílání informací 
o dění v K-klubu, napište nám na e-mail 
info@kackojicin.cz.

letní nabídka knihovny 
Václava Čtvrtka v Jičíně

Již brzy nastane čas prázdnin a letních 
dovolených. Dovolte mi proto, abych 
Vás seznámila s tím, co pro vás Knihov-
na Václava Čtvrtka připravila na toto ob-
dobí. V oddělení pro dospělé čtenáře si 
můžete půjčit řadu zajímavých nových 
knih, hlavně oddechového charakteru 
– historické romány, detektivky, romá-
ny pro ženy, současnou českou prózu, 
poezii aj. V naší čítárně najdete časopi-
sy s různým zaměřením, od společen-
ských týdeníků, přes časopisy o bydle-
ní, nebo motorismu, až po ruční práce. 
Nabídka byla rozšířena např. o časopis 
Dekor, Dějiny a současnost, Hory, Krko-
noše nebo časopis Respekt. Během léta 
bude na terase knihovny otevřena naše 
letní čítárna, takže je možné si při pěk-
ném počasí posedět s četbou i venku. 
Návštěvníci mohou také využít služeb 
oddělení internetu, nebo přes WiFi při-
pojení pracovat na svém notebooku, 
což vše poskytujeme zdarma.
Otevírací doba zůstává i přes prázdniny 
nezměněna:
Po + St: 8,00 -18,00, Út: 10,00-17,00, 
Pá: 8,00-17,00, So: 8,00-12,00
Zvuková knihovna nabízí zajímavé ti-
tuly knih na CD pro zrakově postižené 
občany. V hudebním oddělení si čtenáři 
mohou vypůjčit elektronickou čtečku 
knih se základní literaturou a hudbu a 
mluvené slovo na CD nosičích.
V Klubu pro mládež Free Time najdou 
návštěvníci spoustu her (Twister, Ak-
tivity, Scrable, Hokej aj.), časopisy,  
puzzle, počítače s připojením k inter-
netu, počítačové hry nebo si vyzkouší 
práci s iPadem.
Bude zde otevřeno každé pondělí, a to v 
době od 8,00 -11,00 a 12,00 - 17,00 hod.

V dětském oddělení knihovny čeká na 
děti velké množství zajímavých knížek. 
Napínavá dobrodružná četba, komiksy, 
detektivní příběhy a pro ty menší po-
hádky, básničky a říkanky. Dále jsou 
zde pro děti připraveny časopisy, hry, 
maňáskové divadlo, připojení k inter-
netu. Otevřeno bude každou středu v 
týdnu od 8,00 - 11,00 a 12,00 - 17,00. 
Na letošní léto si knihovna pro své 
dětské čtenáře přichystala překvapení. 
Během měsíce července bude odděle-
ní vybaveno novým nábytkem. Právě 
proto bude po dvě středy (17. 7. a 24. 7.)  
zavřeno. V nově vybavených prostorách 
se na dětské návštěvníky bude paní kni-
hovnice těšit poprvé ve středu 31. 7.
Na pobočce – Nové Město si mohou čte-
náři vypůjčit knihy pro dospělé (romány, 
detektivky), nebo knihy pro děti (po-
hádky, básničky a komiksové příběhy).
Otevírací doba o prázdninách bude  
každý pátek v týdnu 9,00 - 11,00 
a 12,30 - 17,00 hod.
Pro Klub aktivních seniorů (AKSE), který 
funguje při knihovně, jsou na dobu let-
ních prázdnin také připraveny zajímavé 
akce. V červenci (11. 7.) podnikneme 
literární procházku po židovských pa-
mátkách na Jičínsku. V srpnu se usku-
teční cyklovýlet a pěší výlet do Mari-
ánské zahrady a po stopách ruralistů 
našeho kraje. Více konkrétních informa-
cí o plánovaných akcích naleznete na 
webových stránkách knihovny 
http://knihovna.jicin.cz. 
Těšíme se na Vaši návštěvu a přeje-
me Vám příjemné prožití prázdnin  
a dovolených. 

Iva Rodrová
Knihovna Václava Čtvrtka v Jičíně

Akce KZMJ do 
září 2013

15. 6. sobota v 16:00
BRAMBOROVÉ KRÁLOVSTVÍ – pohádka pro 
nejmenší diváky. Zahrada Pod Koštofránkem

16. 6. neděle v 17:00
Rockové kapely ZUŠ Jičín - 
koncert v zámecké zahradě
 
20. 6. čtvrtek v 19:00
Z MUZIKÁLU DO MUZIKÁLU
Hudebně dramatický pořad pěveckého sboru 
ZŠ TGM Lomnice nad Popelkou – písničky 
z muzikálů Pomáda, Jesus Christ Superstar, 
Evita a Miss Saigon. 
Velký sál Masarykova divadla

21. 6. pátek od 15:00
SVÁTEK HUDBY – slavíme hudbou po celém 
Jičíně

22. 6. sobota v 16:00
O MEDVÍDKOVI MEDOUŠKOVI – pohádka 
divadla Mimotaurus pro nejmenší diváky.
Zahrada Pod Koštofránkem

23. 6. neděle v 17:00
Kanafaska a Netrafolka ZUŠ Jičín - 
koncert v zámecké zahradě

27. 6. čtvrtek ve 20:00
PSYCHO REALOADED – Buchty a loutky 
Praha, Valdštejnská lodžie

29. 6. sobota v 16:00
O PANENCE A PANÁČKOVI – pohádka pro 
nejmenší diváky. Zahrada Pod Koštofránkem

30. 6. neděle v 17:00
ZPRZHO - koncert v zámecké zahradě

6. 7. sobota v 16:00
KILL WILL – divadlo Anička a letadýlko hraje 
pohádku pro nejmenší diváky.
Zahrada Pod Koštofránkem

7. 7. neděle v 17:00
Killerpanda a přátelé, IN TOUCH - 
koncert v zámecké zahradě

13. 7. sobota v 16:00
POHÁDKA O DOROTCE – Studio Damúza 
hraje pohádku pro nejmenší diváky.
Zahrada Pod Koštofránkem

14. 7. neděle v 17:00
koncert v zámecké zahradě

18. 7. čtvrtek ve 20:00
DON JUAN –  divadlo Geisslers 
HJofcomoedianten, Valdštejnská lodžie

20. 7. sobota v 16:00
TŘI MEDVĚDI A DRZÁ MÁŠA – Loutky bez 
Hranice hrají pohádku pro nejmenší diváky.
Zahrada Pod Koštofránkem

21. 7. neděle v 17:00
EXIL 51 - koncert v zámecké zahradě

23. 7. -  4. 8. od 21:30 
LETNÍ KINO v zámecké zahradě

25. 7. čtvrtek ve 19:30
LETNÍ KLASIKA –  koncert manželů 
Koláčných, Valdštejnská lodžie

27. 7. sobota v 16:00
PRAPRAPRA… POHÁDKA  – divadlo Loutky 
bez Hranic hrají pohádku pro nejmenší diváky. 
Zahrada Pod Koštofránkem

3. 8. sobota v 16:00
VĚTRNÝ KRÁL  – divadlo T601 hraje pohádku 
pro nejmenší diváky. 
Zahrada Pod Koštofránkem

10. 8. sobota v 16:00
JAK BOBR HLEDAL DÉŠŤ – Divadlo KAKÁ hraje 
pohádku pro nejmenší diváky.
Zahrada Pod Koštofránkem

11. 8. neděle v 17:00
DECHOVÁ HUDBA TURNOVANKA - 
koncert v zámecké zahradě

17. 8. sobota v 16:00
BYLO NEBO NEBYLO NEBO BYLO – Sdružení 
Serpens hraje pohádku pro nejmenší diváky.
Zahrada Pod Koštofránkem

18. 8. neděle v 17:00
Tchei-Chan – acoustic, Jičín; Adamant – folk 
– acoustic, Lomnice nad Popelkou;
No More Fruit – rock – pop, Jičín; 
Emozpěv – alternative-folk, Praha 
koncert v zámecké zahradě

24. 8. sobota v 16:00
NA KOUZELNÉM PALOUČKU – loutkoherecká 
skupina Loudadlo hraje pohádku pro 
nejmenší diváky. Zahrada Pod Koštofránkem

25. 8. neděle v 17:00
Infuzze – rock – crossover, Praha; 
Cumulonimbus – crossover, Frýdlant; B_side 
– post hardcore – alternative, Náchod  
koncert v zámecké zahradě

29. 8. čtvrtek ve 19:30
VIVA MÉXICO – koncert manželů Koláčných 
Valdštejnská lodžie

31. 8. sobota v 16:00
SVETŘÍK – Studio Damúza hraje pohádku pro 
nejmenší diváky. Zahrada Pod Koštofránkem

18. 9. středa v 19:00
DASHA a JAN SMIGMATOR + Swinging 
Quartet – Evergreeny z Klubu Evergreen
Velký sál Masarykova divadla
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S P O R T

koupák ZDARMA za 
vysvědčení pro děti 
ze základních škol

V pátek 28. 6. 2013 připravilo SZMJ 
pro děti základních škol speciální akci. 
Pokud při vstupu předloží vysvědčení 
ze ZŠ, dostanou vstup do Aquacentra 
nebo na koupaliště zdarma!

Aqua centrum
základní vstup (1,5 hod.) ZDARMA 
(pouze 50 Kč jako zálohu na čip)
(otevřeno v čase 10.00 – 21.00 hod.)

koupaliště kníže
celodenní vstup ZDARMA
(otevřeno v čase 10.00 – 19.00 hod.)

Naši fotbalisté, kteří postoupili z okrskového kola do okresního, udělali radost celé škole, když se jim podařilo v 16. ročníku 
historicky poprvé v mladší i starší kategorii zvítězit a postoupit do kraje. V silné konkurenci družstev z kraje jsme obsadili 
v mladších 2. místo a ve starších pouze na skóre 3. místo. Michal Halász ještě navíc zvítězil v soutěži o nejrychlejší branku  
v zápase a stal se také nejlepším střelcem krajského turnaje v kategorii mladší. Petr Beneš ve starších byl oceněn jako nejlepší 
střelec v kraji.                                                                                                                                                                                Všem velká gratulace! 

Babáková Alena 

Kategorie mladší – V. Kloz, V. Polanka, M. Malý, M. Halász, F. Danys, J. Kotlář, O. Arabasz, P. Chramosta, R. Hejda A. Pazderník
Kategorie starší – R. Orendáš, P. Beneš, J. Kříž, A. Zítka, P. Wittek, V. Tměj, P. Matouš, R. Šoltys, M. a P. Loudovi

Vzpomínka na 
Dagmar Bosákovou

letní sportovní campy pro 
mládež pokračují v tradici

Druhé místo v basketbalové
soutěži AND 1 CuP

Halu ve sportovním areálu čeká 
postupná rekonstrukce

Vážení, vzpomeňme prosím na jednu z našich nej-
úspěšnějších jičínských atletek Dagmar Bosákovou, 
která by se 26. května dožila 85 let. Celý život praco-
vala jako tělovýchovný pedagog na VŠ. Byla velkou 
jičínskou patriotkou a sportovkyní. Jako jedna z pěti 
zakladatelů stála u zrodu slavného Mikulášského 
běhu v roce 1946, jenž se bez přestávky koná dodnes 
vždy první prosincovou neděli. AC TJ Jičín vzpomíná 
na svou vynikající závodnici, jejíž memoriál v hodu 
oštěpem organizuje každoročně v rámci Velké ceny 
Jičína. Na její počest atleti položili kytičku ke kříži na 
Bradech.
Dagmar Bosáková, roz. Volfová, (†17. 5. 2002), 
narozena 26. 5. 1928 v Jičíně, všestranná atletka. 
Začínala v Jičíně (1947, Sokol, Agrostroj), poté TÚTVS 
a Slavia ITVS Praha (1952), VŠ Praha (do 1959). 
Mistryně republiky 1952 (80 m př., pětiboj, 4 x 100 
m), 1953 (4 x 100 m a 4 x 200 m). Držitelka rekordů 
ve štafetě 4 x 100 m 49,0 (1953), 3. na 4 x 200 m 
1:47,5 (1951) - 1:43,6 (1953). Reprezentovala ve 4 
mezistátních utkáních (1950-53). Os. rekordy: 80 m 
př. 11,8 (1953), oštěp 39,76 (1953). Manželka Ema-
nuela Bosáka. 

 za AC-TJ Jičín  Miloš Starý

Letos již po čtrnácté proběhnou v 
pohádkovém Jičíně sportovní campy 
pro mládež. Přesněji po čtrnácté pro-
běhne camp zaměřený na basketbal a 
oslavy 10. ročníku má Florbal. 
Oba campy jsou již plně obsazeny a 
lákají stále nové sportovce k návště-
vě Jičína a jeho kvalitních sportovišť. 
Již standardně proběhne ubytování 

Mladší žákyně ze ZŠ 17. listopadu 
vybojovaly skvělé druhé místo v bas-
ketbalové soutěži AND 1 CuP. Soutěž 
začala už na podzim 2012 a zúčast-
nilo se jí celkem 276 družstev z celé 
republiky.
Okresním i krajským kolem a kvalifikací 
dívky prošly velmi hladce a poustou-
pily tak až do Klatov, kde se sešlo šest 
nejlepších družstev z České republiky. 
V nejspravedlivějším systému každý s 
každým ukázala naše děvčata, že jsou 
na tomto turnaji právem. Našly pou-
ze jediného přemožitele, a to dívky ze 
ZŠ Studánka v Pardubicích. Možná až 
zbytečný respekt vedl k prohře 14:26. 
Ztracené sebevědomí se s každým dal-
ším zápasem zvyšovalo, získaly jsme 
zpět jistotu. Dívky byly herně výborné, 
fandily si, bylo cítit, že chtějí vyhrát. Své 
soupeřky tak skoro smetly z palubov-
ky. Gymnázium Litoměřice přestřílely 

Ve sportovní hale budou ještě letos zrekon-
struovány podhledy, a to v malé tělocvičně, 
tělocvičně juda a v místnosti pro stolní tenis. 
Rekonstrukce bude stát necelý milion korun 
a v rozpočtu jsou tyto peníze již vyčleněny. 
Současně se letos měla renovovat také po-
dlaha malé tělocvičny (palubovka), která je 
v havarijním stavu. Na základě podnětu od 
Sportovních zařízení města Jičína se ve vý-
běrovém řízení na rekonstrukci podhledů 
přidaly ještě podhledy v tělocvičně juda a v 
místnosti pro stolní tenis, kde je oprava také 
nutná. Rada města proto doporučila Zastu-
pitelstvu schválit záměr rekonstrukce podla-
hy malé tělocvičny sportovního areálu až v 
příštím roce a vyčlenit na ni peníze. Obnova 
povrchu nebude nakonec jen formou oprav, 
ale proběhne kompletní výměna nášlapné 
vrstvy. Předběžně se počítá s částkou 1 100 
000 Kč. „Současná palubovka v tělocvičně 
je stará téměř 40 let, prkna jsou na mnoha 
místech uvolněná, což způsobuje problémy 
s nestejným odskokem při míčových spor-
tech. Zároveň je v některých místech povrch 
podlahy poškozen, takže na něm dochází 
zatím pouze k menším úrazům,“ potvrzuje 
nutnost výměny David Streubel manažer 
SZMJ. Pouhé zfrézování stávajícího povrchu, 

a stravování na internátě SPŠ a VOŠ 
Jičín a sportovní stránka na sporto-
vištích, které provozuje organizace 
Sportovní zařízení města Jičín. Or-
ganizátoři a trenéři i v letošním roce 
udělají stejně jako v letech minulých 
maximum, aby tato tradice v našem 
městě pokračovala i v dalších letech.

22:13, ZŠ Příbor 16:14, ZŠ Strakonice 
23:19 a ZŠ Klatovy 21:14. V soutěži 
skončily druhé za ZŠ Studánka Pardu-
bice, před ZŠ Strakonice. V Klatovech 
strávily náročné tři dny. Během turnaje 
měly možnost prohlídnout si historické 
město a navštívit večerní prohlídku ka-
takomb. Holky vytvořily skvělou partu a 
jejich jména stojí za to si zapamatovat: 
Tereza Rychetníková, Nela Michálková, 
Markéta Přenosilová, Bára Truhličková, 
Bára Čapková, Kristýna Janouchová, Lili 
Kuželková a Nikola Doškářová. Nela Mi-
chálková byla dokonce zvolena trenéry 
a učiteli do All Stars týmu!
Druhé místo v takové soutěži je oprav-
du historickým okamžikem a doufáme, 
že děvčata, která jsou členkami jičínské-
ho basketbalového klubu, neřekla své 
poslední slovo.

Jana Tůmová

připevnění uvolněných prken a nalakování, 
by stálo mezi 140 - 315 tis. Kč bez DPH a od-
had životnosti této úpravy byl mezi pěti až 
deseti lety. Tato metoda by však z palubovky 
udělala bezpečný a hezký povrch, ale nijak 
výrazně by nezlepšila její kvalitu pro míčové 
sporty. Proto se radní rozhodli pro celkovou 
rekonstrukci, kde je životnost podlahy počí-
tána okolo 25 let. V příštích letech se spor-
tovci dočkají také rekonstrukce šaten a soci-
álního zařízení. „Projektová dokumentace se 
nyní dokončuje, v létě by mělo být vypsáno 
výběrové řízení a samotná rekonstrukce by 
měla začít během podzimu a dokončena by 
měla být do září 2014. Letošní rozpočet počí-
tá s částkou 5 milionů,“ vysvětluje místosta-
rosta Mgr. Petr Hamáček. Důležité bude také 
sladit rekonstrukci s provozem v  hale. I tak 
se ale počítá s několikaměsíční výlukou haly. 
„Prioritou je, aby nové šatny a zázemí splnily 
veškeré normy pro pořádání soutěží vrcho-
lového sportu,“ doplňuje Streubel. Část haly 
sportovního areálu byla opravena už před 
pěti přibližně lety, a to podlahy, stropní pod-
hledy a střecha. Budova slouží sportovcům 
už skoro 38 let.

-MD-

STAROSTA PŘEDAL HÁZENKÁŘůM DAR OD MĚSTA

V pondělí byl v Porotním sále jičínského zámku slavnostně předán šek na 400 000 Kč jičínským házenkářům. Odměna byla 
předána starostou města za vítězství v extralize házené a odsouhlasilo ji před časem Zastupitelstvo. Přítomným zazpíval  
pěvecký sbor Smetana, který se dokonce naučil házenkářskou hymnu - My jsme kluci z Jičína. Tu si zapěli také samotní hráči. 

Házenkářům gratulujeme a přejeme další skvělé úspěchy!

McDonald´s Cup 2013
Historický úspěch JiČÍNSkÉ PODěBRADOVky ve fotbale

Sportujte a relaxujte 
i o prázdninách

Léto je tady a s ním i čas dovolených. 
Než odjedete za písečnými plážemi 
a azurovým mořem, je tady pro Vás 
nové moderní nerezové koupališ-
tě Kníže (tel. 739 601 080) či kryté 
Aquacentrum (tel. 493 531 860), pří-
padné detailní informace na www.
sport-jicin.cz. Kdo rád regeneruje 
aktivněji, může využít další možnosti 
jičínských sportovišť. Z nich na Vás 
čekají například nakropené tenisové 
kurty, uhlazený písek beachvolejba-
lu, stále posekaná umělá tráva a další 
sportoviště nejen v areálu v lipách, 
ale i pěkná hřiště u III.ZŠ, které mo-
hou využívat děti dokonce ZDARMA. 
Neváhejte tedy a letošní léto věnujte 
sportu. Informace o aktivním sportu 
získáte na telefonní lince 603 540 
791 (areál v Lipách) či na 731 193 706 
(areál III. ZŠ).

SZMJ
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V těchto dnech se dokončuje rekon-
strukce Bolzanovy ulice. Jaký podíl  
v procentech z celkové ceny rekon-
strukce Bolzanovy ulice představuje 
cyklostezka?

Pokud by se cyklostezka provedla ze 
živice (jako silnice) a vyznačila se vodo-
rovným dopravním značením, došlo 
by ke snížení ceny o cca 15 – 20 tis. Kč. 
Nicméně vodorovné dopravní značení 
by bylo nutno přibližně každé 2 roky 
obnovovat, což by znamenalo další 
investice. Navíc z dopravního hlediska 
je bezpečnější stávající barevné a mate-

riálové oddělení prostoru pro cyklisty 
od dopravního prostoru pro vozidla, 
proto bylo vybráno toto řešení. 

Ing. Jakub Šmíd, odbor investic

V našem městě jsme svědky budování 
nových chodníků. Občané ale někdy 
nechápou postup prací. V Sokolovské 
ulici bylo zřejmě při rekonstrukci chod-
níku vynecháno asi 80 m zámkové 
dlažby, proč? 

Rekonstrukce chodníku před č. p. 
343-345 v ul. Sokolovská je navržena 
v rámci akce „Technická vybavenost 

Lidické nám. – východ“, kdy by mělo 
dojít i k rekonstrukci ulic Příční, Luční, 
části ulic Dlouhá a Pod Koželuhy.  
O zařazení akce do rozpočtu bude roz-
hodovat zastupitelstvo v červnu v sou-
vislosti s prodejem stavebních parcel v 
této lokalitě. Chodník před č. p. 238, 248 
je v poměrně dobrém stavebně tech-
nickém stavu, takže jeho rekonstrukce 
není v současné době nutná.

Ing. Jakub Šmíd, odbor investic

V Tyršově ulici je  potřeba okolí stromů 
vyrovnat, aby bylo možno sekat. 
Koruny stromů v Železnické ulici i 

jinde je třeba sestříhat a tvarovat tak, 
aby se pod nimi mohlo projít.

Situaci v Tyršově ulici se pokusíme 
spolu s Technickými službami vyřešit. 
Po výsadbě mladých stromů byla 
obava, aby se při použití sekačky neo-
hrozily mladé stromky, proto se trávník 
ošetřuje chemicky. V Železnické ulici 
opravdu vlivem nárůstu listové hmoty 
větve ztěžkly a zváhly se. Ořez stromů 
Technické služby provádí přes zimu, 
takže pro tuto sezonu již nepůjde 
stromy ořezat. 

Ing. Jana Mušková, životní prostředí 

Je na webových stránkách města 
ke stažení zápis ze sociální a bytové 
komise?

Zápisy všech komisí Rady města Jičína 
jsou na webových stránkách města ke 
stažení, kromě právě zápisů z Komise 
sociální a bytové. Tyto zápisy se nezve-
řejňují, protože jsou zde projedná-
vány citlivé informace o občanech a 
osobní údaje. Zápisy najdete přímo na 
hlavní stránce v levém menu „Chci se  
dozvědět“.

Bc. Magdaléna Doležalová, 
komunikace s veřejností

Bezplatné školení internetu 
a užívání počítače pro seniory„Nejlepší venkovní posezení roku 2013 na území města Jičína“

Přihláška na bezplatný kurz  „Senioři komunikují“

Na Městském úřadě v  Jičíně bude 
organizace Chráněná ICT pracoviště 
Deep pořádat školení pro seniory v 
oblasti internetu a užívání počítače 
s  názvem „Senioři komunikují“. 
Školit se bude základní obsluha 
počítače, Word, Excel, internet, 
email, programy antivirové ochrany 
a moderní komunikace – SKYPE a 
FACEBOOK. Projekt je financován 
Nadačním fondem manželů Livie a 
Václava Klausových a Nadací České 
spořitelny.
Školení bude probíhat v termínu od 
8. července - 12. července 2013 vždy 
od 9:00 - 12:00 hodin. Školení je 
určeno pouze pro 10 přihlášených 

Město Jičín vyhlašuje soutěž „O nejlepší 
venkovní posezení roku 2013“ na úze-
mí města Jičína. Soutěž je určena pro 
provozovatele restauračních, kaváren-
ských a cukrárenských subjektů (např. 
restaurace, kavárny, cukrárny, občerst-
vovací zařízení) po celém území města 
Jičína. Venkovním posezením je myšle-
no dočasné sezónní zařízení - ohrazený  
či otevřený prostor veřejně přístupný 
vždy v přímé návaznosti na stacionární 
pohostinské zařízení. Odměněni budou 
tři soutěžící s nejvyšším počtem bodů. 
Za první místo bude poskytnuta odmě-
na ve výši 20 000,- Kč, za druhé 15 000,-
Kč a za třetí místo 10 000,-Kč. 
Při hodnocení budou rozhodovat násle-
dující kritéria: estetický dojem, čistota, 

seniorů a je zcela zdarma. 
Přihlášky a bližší informace jsou 
v  elektronické verzi na webových 
stránkách města www.mujicin.cz a 
je možné je elektronicky zaslat na 
dolezalova@mujicin.cz. Přihlásit 
se lze také na tel. 493  545  106. 
Osobně se můžete přihlásit na 
podatelně Městského úřadu na 
Žižkově náměstí (přihláška bude 
k  dispozici na místě). Můžete 
také použít formulář níže, který 
doručte na adresu Městský 
úřad Jičín, Žižkovo náměstí 18,  
506 01 Jičín.

Přihlášky se přijímají do 30. června.

vybavenost, kvalita poskytovaných slu-
žeb, přičemž za každé kritérium je mož-
no získat 10 bodů, tedy celkem max. 40 
bodů. Pro hodnocení bude ustanovena 
sedmičlenná komise, která během léta 
osobně navštíví venkovní posezení 
subjektů přihlášených do soutěže. Hod-
nocení bude probíhat od 1. 7. do 31. 8. 
2013. Vyhodnocení soutěže proběhne 
15. září 2013. 
Titul Nejlepší venkovní posezení může 
ale také získat zařízení, které zvolí sama 
veřejnost. Hlasování veřejnosti bude 
probíhat přes Facebook a prostřednic-
tvím hlasovacích lístků, které budou k 
vyzvednutí v Městském informačním 
centru, ve Výletních novinách a v Jičín-
ském zpravodaji od 15. 6. 2013. Této 

soutěže se mohou zúčastnit všechna 
venkovní zařízení na území Jičína spl-
ňující základní kritéria a bez ohledu 
na to, zda se sami přihlásí či nikoliv. 
Navrhovat je bude sama veřejnost.  
Vítězný subjekt obdrží odměnu ve výši 
10 000,- Kč. Hodnotnou cenu ale bude 
také moci získat někdo z veřejnos-
ti - hlasovací lístky budou zařazeny do 
slosování o poukázku na konzumaci ve 
výši 1000,- Kč v nejlepším venkovním 
posezení zvoleném veřejností. Provo-
zovatelé zařízení se mohou přihlásit 
do soutěže do 30. 6. 2013 na adrese:  
MÚ Jičín, Odbor kultury a cestovního 
ruchu k rukám Mgr. A. Stillerové, Žižko-
vo nám. 18, 506 01 Jičín nebo elektro-
nicky na stillerova@mujicin.cz. 

zde odstřihněte

Jméno a příjmení: ………………………………………………………………

Bydliště: …………………………………………………………………………

Rok narození: ……………………………………………………………………

Kontakt: …………………………………………………………………………

HLASOVACÍ LÍSTEK O TITUL

„O nejlepší venkovní posezení roku  2013“ na území města Jičína
Hlasovat můžete pouze pro jedno Vámi vybrané zařízení (restaurace, kavárna, cukrárna atd.) na území města Jičína, které má 
venkovní posezení - ohrazený či otevřený prostor veřejně přístupný. Hlasovací lístky jsou slosovatelné. Pokud chcete být zařa-
zeni do slosování o poukázku na konzumaci ve výši 1000,- Kč v nejlepším venkovním posezení roku 2013 zvoleném veřejností, 
uveďte prosím své kontaktní údaje a vhoďte hlasovací lístek do boxu v Městském informačním centru. Výherce bude vylosován 
na konci srpna. Více informací o soutěži najdete na www.jicin.org nebo v Městském informačním centru. 

  Toto venkovní posezení na území města Jičína je dle mého názoru nejlepší:

  ………………………………………………………………………………………………………….

  JMÉNO A PŘÍJMENÍ: …………………………………………………………………………………...

  KONTAKT: ……………………………………………………………………………………………...

  Dne: …………………………………       * Podpis: …………………………
* Poskytnutím osobních údajů do soutěže vyjadřuje účastník soutěže svůj souhlas ve smyslu zákona č. 101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů ve znění 
pozdějších předpisů, se zpracováním svých osobních údajů za účelem realizace soutěže a po jejím vyhlášení nejdéle do konce roku 2013. Účastník posky-
tuje pořadateli souhlas s uveřejněním svého jména a příjmení v souvislosti s prezentací výsledků soutěže v médiích a reklamních materiálech organizátora 
soutěže. Správcem ve smyslu zákona o ochraně osobních údajů je organizátor soutěže – Město Jičín.

V Y H L Á Š E N Í  S O U T Ě Ž E  O  T I T U L

Jičín
   léto
Jičín
   léto
Jičín
   léto

Prodloužené
víkendy 2013

VE ČTVRTEČNÍ PODVEČER jste zváni do Valdštejnské lodžie,
kde pro Vás kastelán připravil rozmanitou programovou nabídku.

PÁTEK je zaměřen na prohlídku historických a kulturních památek v centru Jičína, 
které jsou otevřeny do 20 hodin. Ukončení prodloužené otevírací doby odtroubí věžník
na Valdické bráně. V tento den se můžete setkat se samotným vévodou Albrechtem
z Valdštejna. V prostorách muzea jičínského zámku „úřaduje“ mezi 16. až 17. hodinou. 
Dále na Vás čekají komentované prohlídky kostelů, muzea a historického centra.
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